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PROTOKÓŁ Nr LXXXI/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 29 września 2023 roku 

 

Ad. pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył LXXXI w bieżącej kadencji 

obrady sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział bierze 

13 Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Poinformował, że w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO a także art.20 ust.1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2023 r. poz. 40.) 

poinformował, iż obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, Panią Burmistrz Dorotę Łukomską, 

Sołtysów, Panią Annę Polak Zastępcę Kierownika Centrum Aktywizacji Zawodowej 

Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich, Starostę Pana Wiesława Skowrona, Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych Pana Stanisława Mościńskiego oraz Prezes ZNP Panią Teresę 

Polak.  

Lista obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że złożono wniosek 

o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Niekłań Mały. Poinformował, iż uzasadnienie zostało omówione na wspólnym 

posiedzeniu komisji. 

Poddał pod głosowanie wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Niekłań Mały.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” wycofała powyższy projekt 

uchwały z porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, iż na wniosek Wojewody 

projekt uchwały zostanie poddany pod głosowanie po 15 października br.  

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do projektu porządku obrad LXXXI sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęła porządek obrad 

LXXXI sesji.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 3. Przyjęcie protokołów z LXXVIII, LXXIX i LXXX sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, iż projekty protokołów 

z poprzednich sesji zostały przesłane radnym drogą mailową oraz wyłożone w biurze Rady 

Miejskiej w Stąporkowie.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− „za” – 12 głosów 

− „przeciw” – 0 głosów 
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− „wstrzymało się” – 1 głos 

przyjęła protokół LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

W głosowaniu jawnym protokół LXXIX sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie 13 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

W głosowaniu jawnym protokół LXXX sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie 13 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał informację o działaniach 

między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt.5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Burmistrz Stąporkowa Pani Dorota Łukomska poinformowała, że w okresie obejmującym 

sprawozdanie przeprowadzono sprawy w zakresie opracowanie koncepcji na wymianę sieci 

wodociągowej w Stąporkowie. Dodała, iż rozpoczęcie inwestycji planowane jest na przyszły 

rok. Powiedziała, że w br. zostanie rozpoczęte odpowiednie ul. 100-lecia w kierunku 

ul. Piłsudskiego. Zostanie opracowana dokumentacja na przebudowę sieci kanalizacyjnej 

w ciągu drogi Słowackiego m.in. 11 i 9. Podpisano umowę na zadanie opracowanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę świetlicy w Czarnej wraz z zagospodarowaniem 

terenu. Złożono wniosek o środki zewnętrzne na przebudowę. Dodała, iż w dniu 28 września 

br. gmina dostała dofinansowanie na przebudowę świetlicy w Czarnej. Powiedziała, iż w tym 

tygodniu został podpisany akt notarialny z PKP w Lublinie. Droga w Czarnej, 

która była własnością PKP jest we własności gminy. Dodała, iż w nadchodzącym roku zostanie 

sporządzona dokumentacja i kolejno wybudowana droga. Pani Burmistrz poinformowała, 

iż dokonano kolejnych odbiorów częściowych dotyczących inwestycji związanych z  głęboką 

termomodernizacją budynku użyteczności publicznej Publicznego Przedszkola w Stąporkowie 

oraz Szkoły w Krasnej. Poinformowała, że uzyskano pozwolenie na budowę dla zadania 

inwestycyjnego: zagospodarowanie terenu pod Strefę Uzdrowiskową. Uzyskano pozwolenie 

na budowę dla inwestycji budowa kanalizacji deszczowej na terenie Stąporkowa ul.1000 Lecia, 

część ul. Piłsudskiego od ul.1000 Lecia do zbiornika wodnego. Nadmieniła, że podpisano 

protokół zdawczo-odbiorczy dotyczący opracowania programu funkcjonalno-użytkowego 

i audytu efektywności energetycznej oraz kosztorysu szacunkowego dla przebudowy budynku 

remizy w Odrowążu. Dodała, iż złożono również wniosek, który nie został jeszcze 

rozstrzygnięty. Dokonano odbioru końcowego zadania budowa obiektów małej architektury 

na terenie Odrowąża, a także zadania pod nazwą Utwardzenie terenu przy bloku nr 13 

pl. Wolności w Stąporkowie. Pani Burmistrz powiedziała, że dokonano odbioru utwardzenia 

działki wraz z placem manewrowym dla pojazdów Straży Pożarnej oraz stanowiskami 

postojowymi dla samochodów osobowych przy remizie w Odrowążu. Podpisano umowę 

na ustalenie granic pasa drogowego w Wólce Plebańskiej. Powiedziała, że przed gminą budowa 

drogi w Wolce Plebańskiej. Poinformowała, iż na budowę tej drogi gmina otrzymała środki 

zewnętrzne. Nadmieniła, że aneksowano umowę na przygotowanie i przeprowadzenie zgodnie 

z ustawą PZP procedury postępowania w sprawie udzielenia zamówienia na zadanie dotyczące 

budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Stąporków w formule 
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zaprojektuj i wybuduj. Pani Burmistrz poinformowała, że została podpisana umowa 

na przygotowanie i przeprowadzenie zgodnie z ustawą PZP procedury postępowania w sprawie 

udzielenia zamówienia na zadanie zakup wozu asenizacyjnego. Podpisano również umowę 

na opracowanie dokumentacji na wybudowanie ogrzewania w budynku szkoły w Odrowążu. 

Objaśniła, iż wykonanie inwestycji planowana jest na przyszły rok. Podpisano umowę 

na opracowanie programu funkcjonalno-użytkowego na budowę świetlicy wiejskiej 

w Hucisku. Podpisano umowę z wykonawcą na zadanie inwestycyjne budowa przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie gminy Stąporków w formule zaprojektuj i wybuduj 

oraz przystąpiono do etapu projektowego. Powiedziała, że podpisano umowę na opracowanie 

dokumentacji na budowę oświetlenia w miejscowości Błaszków. Objaśniła, iż sołectwo 

zabezpieczyło na tą inwestycję środki z funduszu sołeckiego. Podpisano umowę 

na modernizację budynku świetlicy wiejskiej w Wielkiej Wsi dotyczącą montażu rolet 

zewnętrznych oraz na budowę systemu monitoringu miejskiego. Pani Burmistrz powiedziała, 

że zostały przeprowadzone zapytania ofertowe oraz unieważniano postępowania dotyczące 

inwestycji związanej ze studnią artezyjską w Odrowążu. Gmina jest na etapie rozstrzygnięcia 

ofert. Poinformowała, że przeprowadzono zapytanie ofertowe dla zadania pod nazwą budowa 

ogrodzenia placu zabaw w Wielkiej Wsi. Podpisano, także umowę dla zadania utwardzenie 

terenu przy świetlicy w Komorowie. Poinformowała, że zamówiono sprzęt do siłowni gminnej 

w Stąporkowie. Powiedziała, że zwrócono się do PGE o warunki przyłączenia energii 

elektrycznej dla inwestycji polegającej na budowie miasteczka rowerowego w Stąporkowie, 

którego budowa planowana jest na rok bieżący. Zrealizowano wymianę istniejących opraw 

oświetleniowych w miejscowościach Wólka Zychowa, Wielka Wieś, Furmanów, Lelitków, 

Niekłań Wielki, Niekłań Mały, Nadziejów. Przekazano tereny pod budowę linii oświetlenia 

drogowego w miejscowości Gosań, Wielka Wieś, a także Kozia Wola w ramach zadania 

inwestycyjnego pod nazwą modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie miasta i gminy 

Stąporków. Pani Burmistrz poinformował, iż do końca 2024 roku zostaną wymienione oprawy 

uliczne na energooszczędne w całej gminie. Podkreśliła, że podpisano umowy na remont 

poboczy oraz odmulenie rowów między innymi w Hucisku ul. Górna. Poinformowała, że, przy 

ul. Leśnej w Hucisko dokonano odkrzaczenia. Ponadto przed gminą prace związane 

z odkrzaczaniem poboczy przy drogach gminnych. Powiedziała, iż większość tych prac 

zostanie wykonanych przez ZGKiM. Dokonano odbiorów częściowych dla zadania pod nazwą 

przebudowa, budowa i remont dróg publicznych i wewnętrznych oraz budowa i remont mostów 

w ciągach dróg publicznych w gminie Stąporków. Poinformowała, iż gmina otrzymała 

dofinansowanie z Programu Rządowy Fundusz Polski Ład. Dokonano odbioru budowy mostu 

w Czarnieckiej Górze, wykonano remont mostu Krasna-Bień. Wykonano przebudowę dróg 

gminnych i wewnętrznych na terenie Gminy Stąporków w zakresie drogi Wąglów – Błaszków. 

Dodała, iż złożono reklamację dotyczącą drogi Błaszków przez wieś. Wykonano przebudowę 

drogi gminnej Wieś ul. Mokra, wewnętrznej od ul. Miłej w Stąporkowie do Błaszkowa. 

Wykonano remont dróg w miejscowości Świerczów Mały, Luta, Hucisko oraz części ul. Górnej 

Poinformowała, że ogłoszono przetarg na modernizację chodnika w Stąporkowie 

oraz na przebudowę wraz z rozbudową ulicy Piaskowej w Wielkiej Wsi. Podkreśliła, że trwa 

budowa ul. Piaskowej w Stąporkowie. Odebrano dokumentację projektową na przebudowę 

drogi wewnętrznej w miejscowości Piasek. Wyjaśniła, iż nadchodzącym roku gmina planuje 

opracować dokumentację i kolejno po otrzymaniu pozwolenia wybudować drogę. W dalszej 

części wypowiedzi Pani Burmistrz powiedziała, że wydano 5 decyzji lokalizacyjnych 

oraz 7 decyzji na zajęcie pasa drogowego w celu prowadzenia robót oraz umieszczenia 

urządzeń. Złożono wnioski o płatność w ramach projektu związanego z głęboką modernizacją 

energetyczną budynków użyteczności publicznej. Podkreśliła, że gmina złożyła wnioski 

o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych 

na kwotę 40 mln zł, które dotyczą poprawy gospodarki komunalnej na terenie Gminy 
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Stąporków, a także dostosowanie do potrzeb mieszkańców Gminy Stąporków oferty spędzania 

wolnego czasu między innymi budowa czterech świetlic, strefy uzdrowiskowej w Czarnieckiej 

Górze, budowa skateparku i zagospodarowania terenu przy zbiorniku na Miłej. Kolejny 

złożony wniosek dotyczył regulacji gospodarki wodno – ściekowej w Gminie Stąporków. 

Nadmieniła, że gmina liczy na pozyskanie środków by móc sporządzić dokumentację 

i wybudować kanalizację w sołectwach. Złożono wniosek na wykonanie prac konserwatorskich 

i restauratorskich na świetlicę w Czarnej. W momencie pozyskania środków będzie można 

wykonać więcej prac w zakresie przebudowy i doposażenia obiektu. Złożono także, wniosek 

o dofinansowanie dla projektu doposażenie Ochotniczej Straży Pożarnej w Niekłaniu na zakup 

średniego samochodu ratowniczo - gaśniczego oraz sprzęt i wyposażenie niezbędne 

do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk katastrofalnych. Dodała, 

iż gmina czeka na rozstrzygniecie konkursu. Powiedziała, iż otrzymano kolejne środki 

z Ministerstwa Sprawiedliwości na zakup sprzętu dla wszystkich jednostek OSP z gminy 

Stąporków. Sprzęt ten został zakupiony, który w najbliższym czasie będzie przekazany. 

Dodała, iż na bieżąco jednostki zaopatrywane są w sprzęt. Złożono wniosek o płatność 

w ramach projektu przebudowa, budowa, remont dróg publicznych i wewnętrznych 

oraz budowa i remont mostów w ciągach dróg publicznych w gminie Stąporków, a także 

o płatność w ramach projektu rozbudowa budynku szkoły nr 1 w Stąporkowie o salę 

gimnastyczną. Ogłoszono przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych 

na kolejny rok. Poinformowała, iż na kolejny rok Miejsko Gminny Ośrodek Kultury i Sportu 

w Stąporkowie przygotował interesującą ofertę zajęć dla mieszkańców gminy Stąporków. 

W związku ze współpracą jedną z fundacji, będzie ona prowadzić zajęcia w jednych 

z palcówek. W dalszej części wypowiedzi pani Burmistrz poruszyła temat ujęcia wody 

w miejscowości Mokra. Przeprowadzono analizę i na podstawie raportu technicznego 

sporządzonego przez firmę TOP WATER, która ma udzielić odpowiedzi co do dalszej 

przydatności nieczynnego dotychczas ujęcia wody. Nadmieniła, że można przyjąć realizację 

wykorzystania infrastruktury znajdującej się w miejscowości Mokra. Wykonania dokumentacji 

dotyczących zmodernizowania dwóch zbiorników wyrównawczych projekt rurociągu 

technicznego doprowadzającego wodę do zbiornika jako magazynu wody projekt rurociągu 

przesyłowego od zbiorników do istniejącej sieci wodociągowej zasilającej Hucisko, projekt 

pompowni 2 stopnia wykorzystującej części istniejącego budynku, rozbiórka części budynków, 

który nie nadają się do dalszej eksploatacji, wykonania nowego ogrodzenia z siatki, monitoring 

wizualny i techniczny, powiadamiania o aktywności pracy systemu i zapasie wody, 

przywrócenie terenu do stanu pierwotnego bez aktywności od ponad 20 lat. Po wykonaniu 

dokumentacji można będzie rozpocząć pracę zmodernizowania systemu na danym ujęciu 

w miejscowości Mokra. Działania pozwolą na dodatkowy zapas wody dla Huciska i części 

wschodnią Stąporkowa. Poinformowała, iż aby można było wykorzystać zapas wody należy 

zaprojektować połączenie wodociągu Huciska ze Stąporkowem ul Staszica. Dodała, 

iż z technicznego punktu widzenia pozwoli to na zasilenie wschodniej części miasta. 

Powiedziała, iż przed gminą wykonanie projektu sieci wodociągowej z komorą redukcji 

ciśnienia oraz zaworami zwrotnymi kierunkującymi strumień wody w wybranym kierunku 

w miejscu włączenia. Nadmieniła, że po wykonaniu projektu będzie można przystąpić 

do realizacji zadania tak by posiadać zapas wody w przypadku awarii. Pani Burmistrz 

powiedziała, iż w roku bieżącym zostanie wykonany podjazd SPZOZ w Błaszkowie 

oraz schody przed SPZOZ w Stąporkowie. Nadmieniła, iż opracowano dokumentację 

na budowę oświetlenia przy boisku w Krasnej oraz przy kompleksie boisk Niekłaniu. Ponadto 

w tym tygodniu został podpisany akt notarialny dotyczący przejęcia drogi w Czarnej przy PKP. 

Uzasadniła, że w kolejnym roku gmina będzie chciała opracować dokumentację na jej budowę 

i po otrzymaniu pozwalania wykonać. Pani Burmistrz poinformowała, że gmina jest w trakcie 

przejmowania dróg. Po ich przejęciu i uregulowaniu stanu prawnego w budżecie zostaną 
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zabezpieczone pieniądze na wykonanie dokumentacji. Ponownie poinformowała, że gmina 

posiada opracowaną dokumentację na budowę drogi w Piasku. Powiedziała, iż w kolejnym 

roku zostanie ogłoszony przetarg na budowę tej drogi. Trwa opracowanie dokumentacji 

i po otrzymaniu pozwolenia na budowę instalacji grzewczej w szkole w Odrowążu gmina 

przystąpi do prac najpóźniej w przyszłym roku. Przed gminą naprawa dachu na hali 

oraz podbitki dachu szkoły remont sanitariatów i przebierania oraz sal lekcyjnych, a także 

remont schodów przy budynku pod gimnazjum oraz od strony boisk kwestie te dotyczą szkoły 

nr 2 w Stąporkowie i budynku po byłym gimnazjum. Poinformowała, iż w szkole w Niekłaniu 

zostanie wykonany generalny remont szatni wraz z wymianą instalacji grzewczej i elektrycznej 

z ze względu na zły stan techniczny, wymiana stolarki drzwiowej, założenie fotowoltaiki, 

wymiana źródła ogrzewania w celu obniżenia kosztów utrzymania szkoły. Gmina złożyła 

wniosek na 800 tys. zł na wyposażenie do Publicznego Przedszkola Stąporkowie. Gmina czeka 

na rozstrzygnięcie konkursu. Nadmieniała, że przy szkole nr 1 planuje się wymianę chodnika. 

Ponowne poinformowała, iż została podpisana dokumentacja na zadanie opracowania 

dokumentacji projektowej na przebudowę świetlicy w Czarnej. Złożono wniosek na budowę 

kanalizacji w sołectwach. Powiedziała, iż aktualnie dokumentacja dotycząca budowy 

kanalizacji dla sołectwa Czarniecka Góra, Gosań, Niekłań Mały, Niekłań Wielki oraz Odrowąż 

jest na etapie końcowym. Podane miejscowości są tymi w których w pierwszej kolejności 

gmina będzie chciała wybudować kanalizację z racji posiadanej dokumentacji. Pani Burmistrz 

wyjaśniła, iż złożony wniosek dotyczył opracowania dokumentacji, a także na budowę 

co będzie skutkować możliwością podłączenia pozostałych sołectw. W dalszej części 

poinformowała, iż brała udział w wielu spotkaniach o których można poczytać na profilu 

Facebooku. Powiedziała, że w ostatnim czasie bardzo dużo wpływało interwencji dotyczących 

dróg powiatowych. Podziękowała Panu staroście za wykonywane drogi powiatowej. Dodała, 

iż rozumie zaniepokojenie mieszkańców, radnych oraz sołtysów złym stanem dróg 

powiatowych. Zwróciła się do pana starosty Wiesława Skowrona o przychylenie się do próśb, 

interwenci i petycji, jakie zostawały składane w sprawie przebudowy dróg. Jednocześnie 

powiedziała, iż drogi powiatowe stwarzają niebezpieczeństwo. Podziękowała za obecność panu 

staroście. Poprosiła o przyjęcie od gminy Stąporków 50% dofinansowania do przebudowy dróg 

kosztem inwestycji gminnych. Pani Burmistrz powiedziała, iż daje sobie sprawę, że to też 

po części nasz problem, gdyż znajdują się na terenie gminy. Poprosiła o zwiększenie liczby 

wykonywanych dróg. Nadmieniała, że w ostatnim czasie złożono pisma o spotkania 

oraz petycję dotyczącą między innymi drogi w Niekłaniu, Furmanowie, Wólce Zychowej, 

Bokowie. Dodała, iż ostatnia jest w fatalnym stanie. Ponownie powiedziała, że gmina jest w 

stanie dołożyć 50% dofinansowanie do każdej innej drogi np. Duraczów, Stąporków 

w kierunku Modrzewiny, Kamiennej Woli. Pani Burmistrz przypomniała, iż gminna jest strefą 

uzdrowiskową i zależy, aby jak największa liczb dróg powiatowych została wykonana. 

Nadmieniała, iż został złożony wniosek o remont drogi Odrowąż- Odrowążek. 

Wraz z mieszkańcami popierają, aby wykonać remont drogi Smarków ul. Górnicza. Pani 

Burmistrz ponownie powiedziała, iż gmina jest w stanie dołożyć 50 % wspófinansowanie 

do dróg powiatowych. Podziękowała za współpracę, a w imieniu mieszkańców poprosiła 

o zrealizowanie petycje i wykonać przebudowę dróg powiatowych na terenie gminy 

Stąporków. Kolejno poruszyła temat dotyczący niebezpiecznych odpadów znajdujących 

się przy ul. Staszica. Powiedziała, iż wystosowała kolejne żądanie ich usunięcia. Powiedziała, 

iż jest to kosztowna inwestycja, ale na względzie jest dobro mieszkańców. Dodała, 

że w momencie kiedy starostwo będzie potrzebowało wsparcia ze strony tut. Urzędu 

czy też interwencji w celu pozyskania środków służą pomocą. Wyjaśniła, że tak jak 

w przypadku dróg powiatowych gmina deklaruje wsparcie. Powiedziała, iż działanie to nie jest 

zadaniem własnym gminy w związku z czym nie może przeznaczyć na to środków. Pani 

Burmistrz chciała, w tym punkcie przekazać głos panu staroście w sprawie dróg powiatowych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej przekazał głos Panu Staroście jak i Panu 

Dyrektorowi Zarządu Dróg. Otworzył dyskusję w sprawie dróg powiatowych oraz spraw 

związanych z powiatem. W pierwszej kolejności głos zabrali Radni.  

Starosta Pan Wiesław Skowron na wstępie usprawiedliwił nieobecność Pana Starosty 

Grzegorza Pieca ponieważ przebywa na długotrwałym urlopie. Powiedział, że w kwestii 

pomocy dla gminy nigdy nie odmówił i nie odmawia. Dodał, że na miarę możliwości powiatu 

zadania będą realizowane. Powiedział, że podczas ostatniego posiedzenia komisji w powiecie 

w punkcie dotyczącym omawiania dróg wywiązała się burzliwa dyskusji w kwestii remontów 

dróg w gminie Stąporków. Jeden Radny stwierdził, że w tejże gminie wykonywanych 

jest najwięcej prac i czas skończyć z tym. Nadmienił, iż gmina Stąporków posiada ponad 130 

km dróg powiatowych na 500 km. Dodał, iż do końca kadencji i w przyszłości będzie wspierać 

gminę Stąporków. Poinformował, iż w przeciągu niespełna 4 lat zostało wykonanych 50 km 

dróg.  

Radna Elżbieta Jóźwik zapytał o to czy zostanie dokończona droga w miejscowości Pardołów 

przez wieś. Radna poruszyła temat wyjazdu z miejscowości Gosań do drogi powiatowej 

Krasna/ Mniów. Poprosiła o odkrzaczenie z powodu słabej widoczności.  

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, iż sprawa się zajmą. Poprosił o doprecyzowanie 

umiejscowienia drogi. 

Radna Elżbieta Jóźwik podała lokalizację.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński powiedział, że zostało 

zakończone zadanie dotyczące remontu drogi powiatowej Odrowąż – Pardołów, Włochów- 

Gosań  1 115 m. Dodał, iż w ubiegłym roku wykonano odcinek 1 115 m od Odrowąża. 

Wyjaśnił, iż w miejscowości Pardołów pozostał do dokończenia odcinek ok. 600m, który 

na chwilę obecną nie ma planów jego realizacji. Poinformował, iż wcześniejsze drogi były 

realizowane z lasami państwowymi współfinansując 50%.  

Starosta Pan Wiesław Skowron uzupełniając wypowiedź swojego przedmówcy powiedział, 

że lasy Państwowe nie wyraziły chęci dołożenia do brakującego odcinka, lecz tylko 

współfinansowali ze starostwem odcinek drogi mieszczący się w lesie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zwrócił się do Pana Starosty. Powiedział, 

że miał okazję przejazdu tą drogą. Nadmienił, że pierwszy wykonywany odcinek drogi 

od Odrowąża do Pardołowa został wykonany w bieżącym roku lub poprzednim jest już 

popękany. Zapytał czy jest gwarancja ponieważ droga ta przy dalszym użytkowaniu może się” 

rozejść”.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński odpowiadając powiedział, 

że pęknięcia zostały uzupełnione. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że widział te uzupełnienia.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński wyjaśnił, że technologia 

nie przewidywała ingerencji w dolne warstwy podbudowy dlatego gwarancja nie obowiązuje. 

Dodał, że ze względu na podłożę wysadzinowe sytuacja ta jest nieuchronna. Na pewnym 

fragmencie został wykonany zabieg położenia geosiatki, natomiast w omawianym odcinku 

nie została położna geosiatka okazało się to po wykonaniu nawierzchni. 

Radny Maciej Pokusa poruszył temat nieszczęśliwego odcinka drogi położonego w Niełkaniu 

Małym usytuowanego pomiędzy wzniesieniami, łukami, zakrętami. Wyraził swoje zdanie, 

iż niebezpieczeństwo polega na złym stanie technicznym nawierzchni. Dodał, iż starostwo 
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wysypało pobocza kamykiem, który przy pierwszym deszczu częściowo się rozmył. Pan Radny 

skierował pytanie do pana starosty czy w przypadku poruszonego odcinka drogi są jakiś plany. 

Powiedział, iż w październiku 2021 roku skierował pismo do starosta opatrzone podpisami 120 

osób i do dnia dzisiejszego nie otrzymał odpowiedzi. Wyjaśnił, że treść dotyczyła poszerzenia 

odcinka tej drogi wraz z wykonaniem miejsca dla pieszych i urodzeniem wód opadowych. 

Nadmienił, iż jest świadomy o kosztach inwestycji i związku z czym zapytał czy jest możliwość 

rozłażenia w czasie prac. Powiedział, iż są drogi różne o złym stanie technicznym Niekłań, 

Boków oraz wiele innych. Powiedział, iż na odcinku 1km w ciągu dwóch lat doszło do 7 kolizji 

drogowych. Policjanci przyjeżdżając do zdarzeń wypisują niedostosowanie prędkości jazdy 

do warunków atmosferycznych. Wyraził swoje zdanie, iż powód kolizji wynika z faktu, 

iż droga jest w złym stanie technicznym. Pan Radny powiedział, że pan Dyrektor Zarządu Dróg 

zna dobrze omawiany odcinek ponieważ kilkakrotnie był w sprawie problemu dotyczącego 

odprowadzenia wody opadowej. Wyraził swoje zdanie w kwestii rozwiązania problemu 

z odprowadzeniem wody opadowej do rzeki. Dodał, iż niejednokrotnie zgłaszał przy ul. Hubala 

wyczyszczeni rowów melioracyjnych i w odpowiedzi uzyskiwał informację, że znajduje 

się na działce prywatnej i z tego powodu nie mogą tego wykonać. Ponownie zapytał 

czy starostwo planuje podjęcie jakichkolwiek działań z nieszczęśliwym odcinkiem drogi. 

W dalszej części wypowiedzi Pan Radny poruszył temat chodnika w Niekłaniu Małym 

i Niekłaniu Wielkim do stawu. Dodał, iż w obecnej chwili chodnik z szerokości 1,6 m/ 1,2m 

robił się 50 cm, ponieważ zarósł trawą oraz się zapadł. Dodał, iż w miejscach zleconych przez 

pana starostę prac chodnik jest w dobrym stanie natomiast w innym miejscu był źle zrobiony 

i został oberwany. Zwrócił się do Pana Dyrektora o wykopanie rowów przy ul. Hubala 

w Niekłaniu Małym w ciągu drogi Odrowąż - Niekłań. Powiedział, że wraz ze starosta 

rozmawiali na ten temat i miały zostać wykonane przepusty wraz z 8 przejazdami na odcinku 

100 metrów wykopania rowu melioracyjnego. Dodał, że wszystko oddaliło się w czasie 

i w związku z czym poprosił o ustosunkowanie się do pytań.  

Starosta Pan Wiesław Skowron odpowiadając swojemu przedmówcy powiedział, 

że w bieżącym roku jak i kolejnym nie zostaną wykonane prace dotyczące wykopu rowu przy 

ul. Hubala w związku z barkiem środków. Dodał, że w momencie trwania roku budżetowego 

i pojawienia się dodatkowych możliwości w momencie kiedy pozostałyby niewykorzystane 

środki z inwestycji drogowych, przetargów może zostać to wzięte pod uwagę. Odniósł 

się do chodnika powiedział, iż sprawą się zajmie. Dodał, iż decyzję podejmie w przyszłym 

tygodniu i udzieli Panu Rademu konkretnej odpowiedzi. Poinformował, że w sprawie 

omawianego przez Pana radnego Macieja Pokusy odcinka drogi od Pani Burmistrz wpłynęła 

petycja oraz wniosek od radnego Powiatowego. Ponownie, powiedział, że droga ta nie będzie 

zrealizowana w roku bieżącym jak i kolejnym. Wyjaśnił, że w związku z barku środków 

starostwo uzupełni ubytki w poboczach. Powiedział, że musi skupić się nad zrealizowaniem 

trzech zadań drogowych. W pierwszej kolejności wykonanie ul. 1-go Maja – Czarniecka Góra. 

Błotnica – Kamienna Wola.  Dodał, że podtrzymuje decyzję, że bez dokumentacji na odcinku 

droga krajowa Czarniecka Góra wykonanie zadania jest nie możliwe. Poprosił pana dyrektora 

o przekazanie informacji dotyczących omawianego odcinka drogi. Powiedział, że drugie 

zadanie do wykonania przez powiat to droga Niekłań- Boków. Trzecie zadanie dotyczy 

dokończenia drogi Odrowąż – Odrowążek. Droga została porówna do drogi Stąporków- Mniów 

ponieważ poruszają się nią samochody z kilku miejscowości. Wyjaśnił, iż zadanie realizowane 

jest od kilku lat. Dodał, iż wykonany był projekt który nie został wykonany ze względu na duże 

koszty tj. kilkunastu milionów złotych. Wyjaśnił, iż prace miałyby charakter inwestycji w dół 

czyli wybranie pod drogą ziemi. Dodał, iż powiat wykonuje prace odcinkami i będzie nadal tak 
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się starać. Pan starosta przedstawił 3 zadanie, które starać się będzie ich dopilnować. 

Nadmienił, że przy nadarzającej się okazji wziąć udział w programie wraz z Panią Burmistrz 

i dokonają zadania z propozycji 50/50 wykonać drogę Niekłań - Boków. Powiedział, 

iż inwestycja dotycząca ul. 1-go Maja, Kamiennej Woli jest kosztowna. Dodał, iż w gminie  

są odcinaki które będą wymagać dużego nakładu finansowego związanymi z pracami w głąb 

ziemi. Poruszył kwestię dotyczącą kanału technologicznego. Dodał, iż w tym przypadku być 

może uda się uniknąć z powodu wykonanej interwencji u właściwego ministra z odpowiednim 

uzasadnieniem, na które powiat jest przygotowany. Nadmienił, iż maja nadzieję, że uzyskają 

zgodę na odstępstwo. Poinformował, iż wykonanie kanału technologicznego wiąże 

się z poniesieniem dużych kosztów. Powiedział, że w takim przypadku z Panią Burmistrz 

starostwo musiało być pokryć duże koszty. Dodał, iż szukają zadania z środków zewnętrznych, 

które ułatwiłoby wykonanie drogi. Wyjaśnił, iż powiat złożył wniosek na tą drogę do KPO 2 

lata temu, który został odrzucony ze względu na wysoki koszty naprawy. Powiedział, iż obecnie 

będą stosować inne rozwiązania to znaczy droga ta będzie podzielona na odcinki ze względu 

na mniejsze koszty. Ponownie powiedział, iż są to trzy zadania na których należy się skupić. 

Zwrócił się do Pana Radnego Macieja Pokusy jak i Pani Burmistrz informując, że nie przyjmie 

złożonych wniosków dotyczących przebudowy drogi na odcinku Wąglów - Niekłań Mały. 

Uzasadniając swoja wypowiedź, powiedział, ze jest to nowa droga, faktem jest iż droga ta jest 

za wąska. Dodał, iż modernizacja będzie kosztować więcej od budowy tej drogi.  

Radny Maciej Pokusa powiedział, że pytanie dotyczyło planów związanych z tą drogą.  

Starosta Pan Wiesław Skowron ponownie powiedział, że nie będzie zrobiona i nie będzie.  

Radny Maciej Pokusa odniósł się do wypowiedzi Pana Starosta w kwestii „zlewni” 

samochodów z pobliskich miejscowości.  Wyraził swoje zdanie, że droga ta jest najbardziej 

uczęszczana drogą w gminie Stąporków lub nawet i w powiecie w kwestii dróg powiatowych. 

Dodał, że wszystko rozumie, ale prosi o plany choćby te dalekosiężne, by mieszkańcy mieli 

nadzieję ponieważ boja się o swoje życie i zdrowie. Ponownie powiedział, iż na tej drodze 

doszło do 7 kolizji w przeciągu 2 lat. Dodał, że rozumie drogę w Bokowie i inne wymienione 

przez Pana Starostę są bardzo ważne. Powiedział, aby za 2 lata podjąć jakiekolwiek prace, 

aby jakikolwiek poczynienia zostały wykonane w stosunku do tej drogi. Rozumie 

wypowiedziane słowa przez Pana Starostę, że są drogi ważne i ważniejsze. Poprosił o iskierkę 

nadziei, że zostanie wykonana. Powiedział, że nawierzchnia drogi nie jest w złym stanie, 

lecz jest bardzo wąska. Ponownie poprosił o jakiekolwiek plany. Dodał, że nie neguje dróg 

wymienionych przez Pana starostę, jest za tym, aby zostały wykonane.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej podsumował, że kadencja Radnych kończy 

się w kwietniu następnego roku i do tego czasu można planować po tym terminie planowanie 

trzeba zastawić kolejnej radzie. 

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, że pan Przewodniczący udzielił odpowiedzi 

za niego. 

Radna Barbara Zamachowska zwróciła się do Pana Wicestarosty o to, czy zostanie 

przekopany rów w Wielkiej Wsi ul. Leśna. Zapytała o odkrzaczenie ul. Szkolnej w sprawie, 

której zostało złożone pismo. Swoja prośbę uzasadniła tym, że drzewa wchodzą na jezdnię. 

Jednocześnie poprosiła o terminy wykonania. 

Starosta Pan Wiesław Skowron odpowiadając na pytanie powiedział, że w bieżącym roku 

nie zostanie dokonany przekop rowów, natomiast odkrzaczenie zostanie wykonane. 

Radny Edward Mazur powiedział, że Pan Starosta obiecał, iż do końca kadencji zostanie 

sporządzona dokumentacja ul. 1-go Maja do szkoły. Wyjaśnił, iż odcinek ten jest w złym stanie, 
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płyty chodnikowe są połamane. Wyraził swoje stanowisko, że droga ta powinna zostać 

wykonana. Nadmienił, iż według niego dokumentacji, a na dzień dzisiejszy nie ma. 

Starosta Pan Wiesław Skowron odniósł się do wypowiedzi swojego przedmówcy. 

Powiedział, że dokumentacja będzie zgłoszona do projekt budżetu na przyszły rok oraz będzie 

wykonana na odcinku ponad 2,5 km od drogi krajowej do tablicy Czarniecka Góra 

w Czarnieckiej Górze. Dodał, iż wraz z panem Dyrektorem planują opracować dokumentację, 

która zawierałaby chodnik oraz ścieżkę rowerową. Wyjaśnił, że dochodzą do niego głosy, 

aby wspomniana ścieżka została wykonana. Nadmienił, że jeżeli zaistnieje taka możliwość taki 

projekt zostanie wykonany. Ponownie poruszył temat kanału technologicznego, który powinien 

być, którego koszty były by bardzo wysokie. Powiedział, iż ma nadzieję, że władze 

w Warszawie wydadzą decyzję odstępującą wykonanie kanału technologicznego. 

Pani Burmistrz Dorota Łukomska zwróciła się z pytaniem do Pana Dyrektora, o to który 

przepis mówi o tym żeby wykonać kanał technologiczny na ul. 1- go Maja. Poinformowała, 

iż do tej pory na żadnej z dróg powiatowych raczej nie było wykonywanego kanału 

technologicznego, lecz wykonywano frezowanie i wylewkę lub samą wylewkę. Ponownie 

poinformowała, iż gmin zadeklarowała po rozmowach z Radnymi 70% dołożenia 

do przebudowy fatalnego 600 metrowego odcinka. Poinformowała, iż przy tej drodze znajdują 

się dwie szkoły oraz szpital. Dodała, iż gminie zależy, aby została wykonana w pierwszej 

kolejności. Zapytała, czy nie można wykonać prac takich jak do tej pory wykonywał powiat 

to znaczy wykonać frezowanie i wylewkę asfaltu.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński wyjaśnił, że w kwestii 

dotyczącej kanału technologicznego powiedział, że obowiązek umieszczenia kanału 

technologicznego określa ustawa o drogach publicznych artykuł 39 punkt 6, który został 

odczytany. Wyjaśnił, że jeżeli remonty dopuszczają wykonanie nawierzchni, odtworzenie drogi 

w pasie istniejącym bez wymaganych parametrów to na remonty nie potrzeba kanału 

technologicznego. Powiedział, iż na ul. Szkolonej kanał technologiczny został wykonany. 

Pozostałe drogi, które wykonywane były w roku bieżącym z Polskiego Ładu dotyczące drogi 

Antoniów dokumentacja została sporządzona przed wejścia w życie ustawy, która  mówi 

o obowiązku wykonywania kanału technologicznego. Powiedział, że paragraf 6 określa, że jest 

obowiązek jednak są od tego odstępstwa przy spełnieniu 4/5 punktów można odstąpić 

od wykonania tego kanału. W momencie nie spełnienia tych punktów organ występuje 

do Ministra Cyfryzacji z wnioskiem o odstępstwie od wykonania kanału technologicznego. 

Nadmienił, że przy przebudowach trzeba wziąć pod uwagę fakt, że kanał ma być bądź 

zastosować punkt w celu jego niewykonania. 

Pani Burmistrz Dorota Łukomska powiedziała, że 99% dróg wykonywanych przez powiat 

i współfinasowanych przez Gminę Stąporków są to remonty. Dodała, że związku u z tym 

nie mogą zapewnić bezpieczeństwa mieszkańcom. Dodała, że sporządzanie dokumentacji 

na ten odcinek będzie trwać minimum 2 lata. Zapytała czy nie jest możliwe wykonanie remontu 

tak jak miało to miejsce do tej pory, by zapewnić bezpieczeństwo użytkownikom tej drogi. 

Odniosła się do słów pana Dyrektora, że przy remoncie nie trzeba wykonywać kanału 

technologicznego, Powiedziała, że 99,9% to prace związane z wykonywaniem remontu. 

Nadmieniła, że w momencie składania przez powiat wniosku o środki zewnętrzne w ramach 

Polskiego Ładu był składany na remont na nie na przebudowę. Poprosiła o udzielenie 

odpowiedzi  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński odpowiadając 

poinformował, że Polski Ład nie dopuszcza remontów, lecz zadania inwestycyjne 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zapytał Pana Dyrektora czy droga 

Antoniów - Niekłań została przebudowywana.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński powiedział, że była 

ona poszerzona.  

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, iż na odcinku ul. 1-go Maja podczas większych 

opadów ma miejsce bardzo duży zastój wody. Poinformował, iż trafiają do powiatu interwencje 

o zlikwidowaniu tego problemu. Wyjaśnił, że remont nawierzchni nic by nie wniósł, powiat nie 

ma tam działali, by mógł odprowadzić wodę gruntową do rzeki. Powiedział, że są plany, 

aby wykonać drogę w sposób rzetelny. Wyjaśnił, że dokumentacja może potrwać ponad rok. 

Dodał, iż po przeprowadzonych rozmowach z fachowcami doszli do wniosku, że nie należy 

zmieniać planów przyjętych przez powiat. 

Radny Sławomir Dąbrowski  odniósł się do słów Pana Starosty dotyczących drogi Kamienna 

Wola Stąporków, Stąporków – Czarniecka Góra – Kamienna Wola zostaną robione etapami. 

Wyraził swoje zdanie, że priorytetem jest wykonanie ul. 1- go Maja do Czarnieckiej Góry. 

Zapytał na ile odcinków będzie remont drogi do Kamiennej Woli. Powiedział, iż w rozmowie 

z Grzegorzem Piecem został poinformowany, że droga zostanie rozpoczęta od Przyłóg do górki 

w Kamiennej Woli. Poprosił o odpowiedź. Dodał, iż najgorszym odcinkiem jest odcinek pod 

Modrzewinę. Pan Radny  dodał, że wielokrotnie był światkiem, że samochody ciężarowe 

nie mogą podjechać. Wyjaśnił, iż droga jest odśnieżana, ale z powodu dużych załamań nie jest 

możliwe dokładne wykonanie. Powiedział, iż po przeprowadzonych rozmowach z panem 

dyrektorem zostało wykonane odkrzaczenie oraz wykopane rowu Adamek – Kontrewers. 

Dodał, że  upomniałby się lecz droga został wykonana bez podbudowy w ubiegłym roku, woda 

zmywa usypany pas przy jezdni i podmywa już jezdnię. Zwrócił uwagę, aby wykonać przekop 

rowu, który spowoduje, iż droga nie będzie niszczeć. 

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, że należy słuchać słów Pana Starosty Pieca. 

Dodał, iż pan starosta odpowiedział, tak jak zamierza powiat to zrealizować, który uzasadnia 

swoja decyzję tym, iż została dostarczona petycja opatrzona podpisami mieszkańców 

Kamiennej Woli, aby zacząć od Przyłóg.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poprosił o doprecyzowanie od której strony 

będzie wykonywany odcinek 1-go Maja.  

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, że od strony ul. Górniczej. 

Radny Sławomir Dąbrowski zapytał o to, czy wiarygodna informacja jest ta przekazana przez 

Pana Starostę Grzegorza Pieca czy przez pana Wicestarostę. Poprosił o doprecyzowanie 

od której strony zostanie wykonana droga.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński  powiedział, iż od drogi 

krajowej jest ul. Górnicza, ul. 1-go Maja oraz odcinek do Czarnieckiej Góry do tablicy 

w Czarnieckiej Górze. Na ten odcinek zostanie opracowana dokumentacja techniczna 

na przebudowę drogi z podziałem na trzy etaty, które zostaną  uzależnione od możliwości 

finansowych. Ponownie powiedział, iż trzy etapy będą dotyczyć ul. Górniczej, ul. 1-go Maja 

i Czarnieckiej Góry. Dodał, iż słowa Starosty Pan Grzegorza Pieca są prawdą. Nadmienił, 

że powiat konecki złożył wniosek o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 

dróg na rok 2024 dotyczący odcinka drogi Czarniecka Góra w kierunku Modrzewiny 

na długości 1 km. Kolejno od Przyłóg w ramach Polskiego Ładu edycja 8 został złożony 

w ramach przysługującego limitu trzech wniosków które mógł złożyć powiat. Wyjaśnił, 

że do wniosku do 8 mln zł złożono wniosek na odcinek od Przyłóg do Przysuchy 1.1 km. Drugi 

wniosek  do 30 mln zł złożono wniosek na drugi odcinek w kierunku Kamiennej Woli 

do krzyżówki na Kamienną Wolą. Poinformował, iż na dniach zostanie ogłoszona lista 
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wniosków, które przeszły. Ponownie powiedział, że pierwszy odcinek dotyczyć będzie 

od Czarnieckiej Góry w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju dróg na rok 2024. Natomiast 

dwa kolejne odcinki w ramach Polskiego Ładu edycja 8, których wyniki lada dzień zostaną 

ogłoszone. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zapytał czy te odcinki połączyłyby 

się w całość.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński powiedział, że nie. Dodał, 

że do połączenia jeszcze dużo brakuje.  

Radna Ewa Jankiewicz w imieniu mieszkańców zapytała o drogę Duraczów – Błotnica. 

Poprosiła o zmianę lokalizacji znaku z nazwą miejscowości Mokra, która umiejscowiona 

jest w głębi oraz dopisana do istniejącej tablicy - Mokra z zaznaczaniem kierunku skrętu do tej 

miejscowości. 

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, że tablica zostanie zrobiona od ręki. Odniósł się 

do kwestii drogi. Zadeklarował, iż w formie remontu być może zostanie dołożona w trakcie 

roku budżetowego.  

Radna Elżbieta Kołodziej powiedziała, że jest zadowolona z tego, iż w dalekiej przyszłości 

zostanie wykonany remont drogi powiatowej Odrowąż – Odrowążek. Dodał, iż mieszkańcy 

tych terenów oraz inne osób dopytują Panią Radną o niewykonany odcinek 3 km. Nadmieniła, 

że Starostwo planuje wykonanie tego odcinka. Dodał, iż sam Pan Starosta powiedział, 

że był wykonany projekt, który był kosztowny. Zapytała czy obecnie przygotowując 

się do wykonania tejże drogi musiałby zostać wykonany kolejny projekt i jaki byłby to koszt 

oraz czas na wykonania projektu. Pani Radna zapytała o to czy w kolejnej kadencji zostanie 

wykonany. Dodał, że mieszkańcy mieli nadzieje iż zgodnie z przeprowadzonymi rozmowami 

odcinek drogi ul. Kieleckiej w bieżącej kadencji zostanie wykonany. Nadmieniła, iż została 

wykonana droga Kielecka na odcinku 1142 m oraz droga powiatowa od Odrowąża w stronę 

Niekłania i przeprowadzonych rozmowach informowano, że  co 1/2 lata będzie wykonywane 

udrażnianie rowów wzdłuż wymienianych dróg. Wyjaśniał, iż rowy te nie są udrażniane 

i wraz z przyjściem odpadów, zimy woda ta nie będzie miała ujścia z powodu zarośniętych 

rowów. Poinformowała, że mieszkańcy z tego powodu zostają zatapiani. Pani radna zapytała 

pana starostę co ma powiedzieć mieszkańcom na tym terenie jak maja się przygotować 

czy zostanie to wykonane czy maja przygotować się na podtopienia w nadchodzącą zimę. 

Zapytała o drzewa, które zostały zaznaczone do wycinki 2/3 lata temu. Wyjaśniła, iż do chwili 

obecnej nie zostały usunięte, a znajdują się w pasie drogowym drogi powiatowej. 

Poinformowała, iż stwarzają niebezpieczeństwo. Poprosiła udzielenie konkretnych 

odpowiedzi.  

Starosta Pan Wiesław Skowron poprosił o doprecyzowanie o jakie drzewa chodzi.  

Radna Elżbieta Kołodziej powiedziała, iż 3 lata temu zostały zaznaczone kolorem 

pomarańczowym. Uzyskała odpowiedź, iż drzewa zostaną wycięte w momencie 

wykonywanych wycinek na terenie gminy. Dodała, iż jedno z tych drzew zlokalizowane jest 

przy remizie. Nadmieniła, iż jest to topola która jest bardzo wysoka. Poinformowała, 

iż należałoby podciąć górną koronę drzewa. Poinformowała, że w momencie nadejścia wichury 

i złamania wyrządzi duże szkody.  

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, iż wraz z panem dyrektorem po raz pierwszy 

słyszą o problemie dotyczącym drzew. Powiedział, iż musi zostać sprawdzone czy drzewa 

znajdują się w pasie drogowym.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński odniósł się do brakującego 

odcinak w miejscowości Odrowąż. Powiedział, iż w latach 90 ubiegłego wieku na cały odcinek 
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sporządzona została dokumentacja techniczna. Poinformował, iż okres ważności dokumentacji 

wynosi 3 lata. W związku z czym uległa przedawnieniu. Dodał, iż na brakujące odcinki, które 

pozostały starostwo we własnym zakresie opracowuje przedmiary zgłoszenia na przebudowę 

dotyczących odcinków do 1 km bez projektu. Dodał, iż prawo do tego dopuszcza. Powiedział, 

iż na jeden odcinek wykonana została dokumentacja na zgłoszenie. Poinformował, iż na kolejne 

odcinki zostanie sporządzona taka dokumentacja dotycząca przebudowy drogi na odcinku 

do 1 km. W dalszej części wypowiedzi poinformował, że w kwestii drzew wykona rozeznanie 

i skontaktuje się z Pani Radną i udzieli odpowiedzi. Wyjaśnił kwestię wycinki drzew. 

Poinformował, iż odmulenie rowów z bieżącym roku raczej nie zostanie wykonane 

ze względów finansowych. 

Radna Elżbieta Kołodziej powiedziała, iż w momencie podtapiania mieszkańców 

ma przekazać informację, że starostwo nie posiadało pieniędzy na udrożnienie oraz wykoszenie 

rowów. Dodała, iż sytuacja ta ma miejsce nie tylko w Odrowążu ul. Kieleckiej, ul. Hubala 

w Wólce Plebańskiej, a także w całej gminie. W dalszej części wypowiedzi poprosiła 

o uporządkowanie chodnika znajdującego się przy ul. Kieleckiej Odrowążu.  

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, że w podanych przez panią radną 

miejscowościach nie pamięta aby wzywana była straż do podtopień.  

Radny Jakub Dejczer powrócił do tematu drogi Stąporków- Czarniecka Góra w kierunku 

Błotnicy. Powiedział, że jest to na etapie decyzji wykonania kanału technologicznego 

czy odstąpienia od tego. Powiedział, iż w rozmowach panem starostą prosił o wykonanie 

małego newralgicznego odcinka drogi zlokalizowany przy Czarnieckiej Górze od zakładu 

naprawy samochodu kierunku Błotnicy na odcinku 150 m. Poprosił o wylanie choćby nawet 

asfaltu na jednym pasie, który jest najbardziej zniszczony. Poruszył temat dotyczący dawnej 

kopali Edward. Wyjaśnił, że po każdych opadach deszczu wypływa woda, która nie trafia 

do rowu odwadniającego. Powiedział, że rów odwadniający wzdłuż drogi powiatowej jest 

i woda utworzyła koryto wydłuż asfaltu. Działanie to niszczy drogę. Poprosił o wykonanie 

odpływu. Poinformował, iż mieszkańcy Błotnicy podczas deszczu nie widzą rowu wzdłuż 

drogi. Prosił o załatwienie tej sprawy. Zapytał o odcinek od Janowa do Wąsoszy, powiedział, 

że kwestie regulacji dotyczyły własności gruntów wspólnoty wsi Wąsosz. Poruszył temat 

przedstawiony już przez Radna Ewę Jankiewicz dotyczącą drogi Duraczów – Błotnica.  

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, iż kwestie które zostały już poruszone osobiście 

ma na uwadze i postara się dotrzymać i wodę odprowadzić do rowu oraz poprawić nawierzchnię 

w roku bieżącym.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński powiedział, że odcinek 

drogi Wąsosz – Janów jest na etapie opracowywania dokumentacji technicznej, która zostanie 

wykonana do przyszłego roku i kolejno zostanie wykonany.  

Wiceprzewodniczący Krzysztof Chrzan zapytał czy w roku bieżącym w miejscowości 

Gustawów planowane są remonty dotyczące udrożniania rowów. Wyjaśnił, iż jedna 

z mieszkanek z powodu  nachylenie powierzchni woda opadowa spływa na jej posesję. Dodał, 

iż brakuje 100 m rowu, aby nie zalewało mieszkankę. Zapytał czy w Lutej I na drodze 

utwardzonej tłuczniem jest planowane odkrzaczanie i uzupełnienie nawierzchni  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński powiedział, iż planowane 

jest wykonanie rowów odwodnieniowych w miejscowości Gustawów, lecz nie ma wiedzy 

czy dokładnie przy posesji wskazanej przez Pana radnego. Dodał, iż w miejscowości Luta 

droga została wyłożona tłuczniem.  

Radny Maciej Pokusa odniósł się do słów Radnej Elżbiety Kołodziej dotyczących 

nieudrożnianych rowów przy drodze Odrowąż – Niekłań. Powiedział, iż przy ul. Hubala 
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w Niekłaniu niejednokrotnie zostawały zalewane piwnice oraz posesje z powodu braku 

odwonienia do których wzywana była straż pożarna. Powiedział, iż z Panem Dyrektorem 

przeprowadzał rozmowy w sprawie wycinki drzew Stąporków – Niekłań. Wyjaśnił, iż chodzi 

o przycięcie drzew wchodzących w pas drogowy.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński powiedział, że na chwilę 

obecną nie będą wycinane żadne drzewa przy drodze Stąporków – Niekłań. 

Radny Kamil Zielińska powiedział, że przed posiedzeniem komisji zwrócił się do radnych 

mieszkaniec Stąporkowa z prośbą o rozważenie możliwości rozważenia poszerzenia dojazdu 

drogi powiatowej ul. Partyzantów do drogi krajowej ul. Piłsudskiego.  Powiedział, iż jest tam 

natężony ruch pojazdów ciężarowych, a także zlokalizowany jest skład złomu.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński powiedział, że na chwilę 

obecną nie ma możliwości wykonania poszerzenia. Wyjaśnił, iż w tej kwestii trzeba wystąpić 

do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o warunki techniczne czyli włączenia 

drogi powiatowej do drogi krajowej. Powiedział, iż podjęcie takich działań związane będzie 

z opracowaniem dokumentacji technicznej na wykonanie takiej rozbudowy. 

Starosta Pan Wiesław Skowron odniósł się do słów Radnego Kamila Zielińskiego, iż kwestia 

ta została poruszona 2 lata temu. Wyjaśnił, że ze względu na kłopotliwe stanowisko Dyrekcji 

Dróg Krajowych w Kielcach.  

Radny Kamil Zielińska zapytał o możliwość poszerzenia miejsc parkingowych i wykonanie 

chodnika do przejazdu kolejowego przy ul. Miłej. Dodał, że temat ten został już poruszony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zwrócił się do pana dyrektora z pytaniem 

dotyczącym ul. Hubala od ul. Szkolnej w stronę Szydłowca. Wyjaśnił, znajdują się tam grube 

drzewa, których korzenie wchodzą na drogę pobocza nie ma, a po drugiej została  wysypana 

ziemia. Powiedział, aby podjąć działania i zebrać ziemię, aby mieszkańcy mieli możliwość 

zejścia na pobocze. Nadmienił, że będzie wnioskował w tut. Urzędzie o przycięcie drzew 

lub częściowe ścięcie. Poprosił o wykonanie poboczy przed zbliżającą się zimą. Zapytał 

o to co powiat zamierza wykonać do końca br. Powiedział, iż na ostatniej sesji została 

poodejmowana droga w miejscowości Smarków. Powiedział, iż ma w pamięci słowa starosty 

z lat których był radnym dotyczących dokończenia ciągów. Dodał, iż wpisuje się w słów radnej 

Elżbiety Kołodziej, że ciąg drogi Odrowąż- Odrowążek jest potrzebny, a wykonywane są inne 

drogi. Powiedział, że nie podlega dyskusji, iż każda droga jest ważna. Wyjaśnił, iż w momencie 

wykonania ciągu drogi Niekłań – Antoniów spowodował skrócenie drogi w stronę małopolski. 

Przychylił się do słów Pani Burmistrz, że dużo inwestycji dotyczy oświaty, budowane są sale 

gimnastyczne Powiedział, że każdy wie jaka jest droga do szkoły nr 1. Ponownie zapytał 

co jeszcze będzie wykonane w roku bieżącym. Poprosił o działania by mieszkańcy 

ul. Partyzantów, Lelitkowa poruszali się w sposób bezpieczny. 

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, że w momencie powołania na stanowisko 

starosty miał pewne plany zamierzenia. Zgodził się ze słowami swojego przedmówcy, 

że w swoich planach chciał uporządkować, aby drogi nie wykonywane były w odstępstwach. 

Wyjaśnił, że zaczął drogi uporządkowywać od ul. Partyzantów w Stąporkowie, kolejno droga 

Stąporków- Pardołów oraz od ul Partyzantów do cmentarza do krajówki przez las 

do Pardołowa, Włochów – Gosań oraz wykonanie drogi Pardołów – Świerczów do drogi 

Odrowąż - Kielce. Dodał, iż zamierzony pomysł zostaje zakończony. Powiedział, 

iż mieszkańcy wymienionych miejscowości mają powody do zadowolenia ponieważ jest układ 

dróg scalony, obszar Świerczów, Pardołów, Włochów, Gosań Stąporków− do cmentarz. 

Pozostają jeszcze do zrobienia trzy drogi. Dodał, iż pierwszy zamierzony przez pana starostę 

etap został dokończony. Cały obwód Włochowa, Gosania, Krasnej i Stąporkowa. Dodał, 
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że udało się zamknąć pomysł na Niełkań ul. Szkolnej przy współpracy Pani Burmistrz, Rady 

sołtysa. Poinformował, iż do wykonania pozostały drogi takie jak Furmanów – Wielka Wieś- 

Stara Góra. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej ponownie zapytał o to co do końca będzie 

wykonane w roku bieżącym.  

 Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński powiedział, że w dniu 

dzisiejszym została podpisana umowa na wykonanie odcinka remontu odcinka drogi Pardołów 

-  Świerczów na długości 2,5 km. Dodał, iż wykonawca ma 60 dni na wykonanie zadania. 

Poinformował, że Rada Powiatu przyjęła uchwałę w sprawie umieszczenia zadania 

inwestycyjnego przebudowa drogi Czarniecka Góra -Smarków – Paruchy w miejscowości 

Piasku o długości 990 m. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej dopytał o to czy jest to ta sama  droga 

przyjmowana przez radę w Stąporkowie na ostatniej sesji.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński odpowiedział, że tak. 

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, iż w dniu dzisiejszym dostarczył 5 egzemplarzy 

umów do Pani Burmistrz w sprawie dróg. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej ponownie zwrócił się do pana dyrektora 

z pytaniem dotyczącym ul. Hubala od strony ul. Szkolnej w stronę Szydłowca. Dodał, aby mieć 

na względzie bezpieczeństwo mieszkańców.   

Starosta Pan Wiesław Skowron przychylą się do prośby swojego przedmówcy. 

Sołtys z Lelitkowa Pan Tadeusz Dobrowolski powiedział, że w imieniu swoim jak 

i mieszkańców Lelitkowa zwrócił się z prośbą o wykonanie drogi w stronę lasu. Powiedział, 

że koszty wykonania będą bardzo duże w związku z czym poprosił o wypełnienie ubytków 

tłuczniem. Poruszany został temat radnego powiatowego dotyczący dróg wykonywanych 

na terenie gminy Stąporków  

Starosta Pan Wiesław Skowron odpowiadając panu sołtysowi powiedział, że do końca 

bieżącego roku ani w I połowie przyszłego drogi żadne działania nie będą podjęte co do drogi 

w Lelitkowie. Dodał, że w miejscowości Piasek jest fragment ważny mimo faktu, 

iż zlokalizowany jest w lesie w kierunku Kuźnicy, który powinien zostać uzupełniony 

z powodu fatalnego stanu. Zwrócił się do pana sołtysa Lelitkowa, że na drogę musi poczekać. 

Sołtys Bokowa Pani Mieczysława Olszyna powiedziała, że cieszy się ze słów pana starosty 

iż droga Boków – Niekłań jest bardzo ważna. Poprosiła o wykonanie tej drogi. Poinformowała, 

że ostatnio osobiście doznała wypadku podczas jazdy na rowerze. Powiedziała, aby w pierwszej 

kolejności zacząć od Bokowa, a nie od Niekłania. Poprosiła o wykonanie odkrzaczenia poboczy 

przed zimą od Wólki Zychowej do Huciska. Zimą podczas opadów śniegu mieszkańcy często 

nie maja prądu. Nadmieniła, że Boków jest ostatnią miejscowością gdzie się nic nie robi. 

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, że raz na dwa tygodnie wykonuje objazd 

wszystkich dróg dodał, ze w Bokowie w przeciągu miesiaca był 3 razy. Dodał, że w Smarkowie 

drogi zostały zrobione i często tam nie bywa.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński powiedział, że w przeciągu 

2 tygodni zostanie rozpoczęte odkrzaczenie między Wólką Zychową, a Bokowem i granicą 

powiatu.  

Sołtys Błotnicy Pani Danuta Jedynak powiedziała, że pan starosta na początku 

poinformował, że droga w Błotnicy zostanie zrobiona, lecz w trakcie dyskusji powiedział, 

że będą robione w odcinkach od Stąporkowa do Czarnieckiej Góry, Kamienna Wola będzie 

natomiast zapomniano o miejscowości Błotnica. Uzupełniła wypowiedź Radnego Jakuba 



15 
 

Dajczera. Powiedziała, że po bo byłej kopali pozostała duża hałda i podczas opadów 

ze wspominanej hałdy wszystko spływa. 

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, iż w tej kwestii odpowiedź była udzielona.  

Sołtys Błotnicy Pani Danuta Jedynak powiedziała, że mowa była o Czarniecka Góra -

Stąporków. Powiedziała, że po kopalni pozostały hałdy. Dodała, że nadleśnictwo jako zarządca 

sprzedawał hałdy do Sołtykowa i została wykonana droga leśna od hałd do głównej drogi. 

Poprosiła Pana Starostę o zwrócenie uwagi na ten problem. Wyjaśniała, iż po każdych opadach 

deszczu wszystko z hałd spływa na drogę powiatową. Nadmieniała, że po dużych opadach 

deszczu woda płynie środkiem. Poprosiła o uwzględnienie ze względu na dużą liczbę 

wypadków tym miejscu. Wyraziła swoje zdanie, że w związku z tym, że tereny te nadleśnictwo 

wycinało lasy i uczęszczało tą drogą, aby byli współfinansującym tą drogę. 

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, że sugestię pani sołtys w kwestii nadleśnictwa 

zostanie wzięte pod uwagę.  

Mieszkanka wsi Błotnica powiedziała, że odcinek z Błotnicy do Czarnieckiej Góry jest jedyną 

najbliższą droga do gminy. Dodała, że woda wymyła pobocza i nie ma, gdzie odpłynąć do rowu 

nie ma również żadnego przekopu. Dodała, że pobocza są wysokie na których rosną drzewa. 

Poinformowała, że sytuacja ta ma miejsce pomiędzy Błotnicą I, a Błotnicą II. Poinformowała, 

że drogi wewnętrzne są zawsze odśnieżone, wykoszone w porównaniu do drogi powiatowej 

gdzie są duże krzaki z których nie widać umiejscowionych tam lamp. Powiedziała, 

że budowanie dróg to jedno, a drugie to ich utrzymywanie. Poprosiła, aby raz na 3 lata należy 

wykonywać pewnie prace wykonywać.  

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, że podobny problem zgłaszał radny Jakub 

Dajczer. Nadmienił, że zajmą się sprawą.  

Sołtys wsi Włochów Wojciech Dymarski podziękował panu staroście oraz Panu Dyrektorowi 

za pomoc i współpracę w wykonaniu odkrzaczenia oraz utwardzenia drogi Nowy Włochów – 

Odrowążek. Dodał, iż w przeprowadzonych rozmowach pan starosta powiedział, że postara 

się aby wspomniana droga została częściowo usprawniona. 

Sołtys wsi Modrzewina Pani Bededykta Pronobis zapytała kiedy zostaną dokończone prace 

dotyczące wycinki pobocza w miejscowości Modrzewina. Dodała, że zostały one rozpoczęte 

w kwietniu, które źle się skończyły i do chwili obecnej nie jest nic zrobione. Poinformowała, 

że krzyżówka łącząca Kamienną Wolę, Modrzewinę i Przyłogi jest  zarośnięta. Nadmieniła, 

że 1,5 m jest wycięte pobocza natomiast dalej krzaki zarośnięte.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Stanisław Mościński powiedział, że roboty 

zostały rozpoczęte i w miarę możliwości będą kontynuowane.  

Sołtys wsi Piasek pani Danuta Czmoch podziękowała, Pani Burmistrz o dojście 

do porozumienia w sprawie drogi w miejscowości Piasek. Wyraziła swoje zadowolenia z tego 

powodu  

 

Radny Edward Mazur  zwrócił się z prośbą i apelem do sołtysów gminy oraz miasta 

Stąporkowa. Powiedział, że od 6 lat w Stąporkowie są składowane niebezpieczne odpady 

chemiczne, rakotwórcze. Pan Radny odczytał fragment dokumentu dotyczącego 

przeprowadzonej kontroli przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Kielcach 

Wydział Zwalczania Przestępczości Środowiskowej. Zacytował, iż pod bramą wejściową 

wjazdową do hali stwierdzono wyczuwalny gryzący zapach chemikaliów, wydobywający 

się z hali. Po wejściu do hali gryzący zapas chemikaliów był bardziej intensywny. Wewnątrz 

hali stwierdzono, iż cześć pojemników z odpadami jest nie szczelna oraz uszkodzona 

poprzewracana. W kilku miejscach hali stwierdzono nowe ślady rozlewisk substancji płynnych. 
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Na metalowych pojemnikach w których znajdują się odpady widoczne są ogniska stałe, 

podlegającej korozji. Z pojemników wyciekły substancje płynne przez ich mechaniczne 

uszkodzenia oraz nieszczelne zawory na części pojemniku stwierdzono wytwarzający 

się wykwit substancji, które świadczą o zachodzący reakcjach chemicznych. Na posadzce hali 

stwierdzono liczne za stoiska wód opadowych różnej barwy, co wskazuje na nieszczelność 

w pokryciu dachowym budynku. W związku z faktem, iż na terenie nieruchomości 

zlokalizowanej przy ul. Staszica 5 w Stąporkowie działka nr.5145/7 w dalszym ciągu 

magazynowane są znaczne ilości różnego rodzaju odpadów w tym również odpady 

pochodzenia chemicznego, istniejące realne bardzo wysokie zagrożenie pożarowe z tego też 

powodu teren do czasu ostatecznego usunięcia odpadów powinien być poddany monitoringowi. 

Występuje zagrożenie pożarowe na terenie przedmiotowej nieruchomości może skutkować 

niekorzystnymi konsekwencjami dla zdrowia i życia mieszkańców oraz środowiska. 

Po zakończeniu ten kontroli są skierowane pisma do Starosty, Komendy Powiatowej, Komendy 

Wojewódzkiej, a także powiadomiono o tym również syndyka. Kontynuując powiedział, 

że przez ostatnie 6 lat wszyscy wdychają to. Poinformował, że w  roku 2021 złożył interpelację, 

która została podpisana również przez radnego Tomasza Kurcbarta wskazując rozwiązanie 

problemu. Wyjaśnił, że Ochrona Środowiska powinna znaleźć firmę zajmującą się utylizacją 

odpadów tego typu zapłacić. I po tym zajęcia się szukania winnych. Nadmienił, że do dnia 

dzisiejszego nikt się tym nie zajmuje. Pismo jest udostępnione, które zwróciło 

się stowarzyszenie o udzielenie informacji publicznej. Dodał, iż odbył spotkanie z wysoko 

postawionym urzędnikiem w Urzędzie Wojewódzkim po czym wystosował pismo. Zaapelował 

do Pana Starosty oraz Pani Burmistrz o rozwiązanie problemu. Nadmienił, że w pobliżu 

znajdują się szkoły, przedszkola, żłobki oraz bloki mieszkalne. Ponownie powiedział, aby zajęć 

się sprawą. Wyjaśnił, że osoba nie przechodząca choroby nowotworowej może koło tego 

swobodnie przechodzić  

Pani Burmistrz Dorota Łukomska powiedziała, iż w jednej z przedstawionych w dniu 

dzisiejszym przez starostwo umów zawarty zapis dotyczący, że starostwo zabezpieczy jak 

uczyniła to gmina Stąporków tj 466 000 zł, która zrobiła to wcześniej. Ponownie powiedziała, 

że umowa został początkowo dostarczona bez paragrafu dotyczącego, że starostwo zabezpieczy 

środki finansów. Zmiana została ujęta w umowie. Nastąpiło przekazanie podpisanych umów. 

W dalszej części wypowiedzi Pani Burmistrz powiedziała, że w miejscowości Błotnica znajduje 

się obiekt o, który doskonale dbają mieszkańcy sołectwa na czele z panią sołtys. Remonty 

wykonywane są z własnych środków. Sołectwo pokazuje jak można się zjednoczyć 

oraz integrować. Dodała, że wychodząc naprzeciw oczekiwaniom wraz z panią sołtys, a także 

mieszkańcami w najbliższym czasie będą chcieli podpisać akt notarialny i wyremontować 

obiekt, aby wyglądał tak jak pozostałe w gminie Stąporków. Podziękowała, za wykonywane 

dotychczas prace bez środków gminnych. Wyjaśniła, że obiekt niebawem zostanie użyczony 

gminie ponieważ do tej pory gmina nie jest właścicielem. Poinformowała, że podczas trwającej 

sesji podpisała umowę dotyczącą opracowania koncepcji na kolejny szlak pieszo-rowerowy. 

Poruszała temat odpadów mieszczących się na terenie ul. Staszica. Dodała, że na jednej hali 

mieści się ponad 1000 mauserów niebezpiecznych od 8 listopada 2018 roku. Nadmieniła, 

że gmina wystosowała w tej sprawie kilkadziesiąt pism do różnych instytucji. Poinformował, 

że część dokumentów została udostępnianych, a także na fanpage'u pani Burmistrz. 

Powiedziała, że nie życzy sobie, aby ktokolwiek, a tym bardziej osoba sprawująca funkcje 

publiczną obarczała gminę  odpowiedzialnością za te odpady. Wyjaśniła, że zgodnie 

z przepisami to nie gmina ma usunąć odpady. Wyjaśniła, że gmina zrobiła więcej niż wymagają 

tego przepisy wykonując interwencje do różnych instytucji. Dodała, że osoba napisała jedną 
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interpelację oraz pokazała się w TV. Poinformowała, że takie działanie to jest zwykła 

propaganda. Pani Burmistrz powiedziała, że gmina sporządza pisma, zna przepisy oraz wie 

do kogo to zadanie należy. Nadmieniła, ze ostatnie pismo w tej sprawie pochodzi z 22 września 

br., które zostało wystosowane do Wojewody oraz do wiadomości Prokuratury Rejonowej. Pani 

Burmistrz odczytała pismo informując, Referat Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego 

w Stąporkowie informuje o braku działań starostwa Koneckiego w sprawie wyegzekwowania 

własnej decyzji z dnia 10.08.2018r., cofnął Spółce DAV-SERWIS bez odszkodowania 

zezwolenia udzielone decyzją na zbieranie odpadów w miejscowości Stąporków 

przy ul. Staszica 5 w części hali magazynowej położonej na działce o numerze ewidencyjnym 

5145/7 i nakładającej na nią obowiązek usunięcia odpadów zgromadzonych przedmiotowej 

hali. Ponadto informuję o braku działań Starosty Koneckiego w sprawie realizacji dwukrotnie 

wystosowanego wniosku WIOŚ w Kielcach o wydanie decyzji w trybie artykułu 26a ustawy 

o odpadach w przedmiocie usunięcia przedmiotowych odpadów i ich zagospodarowania. 

W listopadzie 2018 roku tut. organ został poinformowany o ujawnieniu dużej ilości 

niebezpiecznych odpadów w hali przy ulicy Staszica 5 w Stąporkowie. Zezwolenie na zbieranie 

odpadów przedmiotowej hali zostało udzielone przez Starostę Koneckiego powyższej spółce 

decyzją z dnia 22.08.2017 roku. W związku z ustaleniem, że w hali gromadzone są odpady 

niezgodne z uzyskanym zezwoleniem, zezwolenie nie obejmowało odpadów niebezpiecznych, 

Starosta Konecki decyzją z dnia 10.08. 2018 roku cofnął spółce bez odszkodowania zezwolenia 

udzielone decyzją z dnia 22.08.2017 roku na zbieranie odpadów w miejscowości Stąporków 

przy ul Staszica 5 w części hali magazynowej położonej na działce o numerze ewidencyjnym 

jak wyżej i nałożył na nią obowiązek usunięcia odpadów zgromadzonej w przedmiotowej hali. 

W związku z niewywiązaniem się spółki z obowiązku nałożonego decyzją cofającą zezwolenie 

na zbieranie odpadów Starosta Konecki przeprowadził postępowanie egzekucyjne 

w przedmiotowej sprawie nakładając na spółkę grzywny w celu przymuszenia, które okazały 

się nie skuteczne ponieważ odpady nadal nie zostały usunięte. Kolejnym środkiem 

egzekucyjnym, który Starosta powinien zastosować jest wykonanie zastępcze i usunięcie 

zgromadzonych odpadów. Problem jest bardzo poważny, ponieważ przedmiotowe odpady 

są odpadami niebezpiecznymi, rakotwórczymi, utleniającymi się łatwopalnymi i stanowią 

realne zagrożenie dla życia i zdrowia mieszkańców, środowiska, także zagrożenie pożarowe. 

Tutejszy organ wielokrotnie zwracał się pismami do WIOŚ o przeprowadzenie kontroli 

na gruncie i do Starosty Koneckiego o usunięcie przedmiotowych odpadów. Z informacji 

uzyskanych w WIOŚ w Kielcach wynika, że organ ten również kilkukrotnie zwracał 

się z wnioskiem do Starosty Koneckiego o skuteczne wyegzekwowanie właściwej decyzji 

cofającej zezwolenia na zbieranie odpadów i ich usunięcia, a także dwukrotnie występował 

do Starosty z wnioskiem o wydanie decyzji w trybie artykułu 26a ustawy o odpadach. 

Na wszelkie działania względem starosty koneckiego tut. organ otrzymuje stanowisko starosty, 

który informuje, że zobowiązanie do usunięcia odpadów zgromadzonych w hali i poza 

nią w miejscu nie przeznaczonym do ich magazynowania nie należy do kompetencji starosty. 

Ponadto w piśmie z dnia 27.07.2022 roku starosta konecki poinformował WIOŚ w Kielcach, 

że zamierza usunąć z hali odpady inne niż niebezpieczne, wówczas gdy zostaną z niej usunięte 

odpady niebezpieczne, które winy być usunięte w pierwszej kolejności. Tutejszy organ, 

pismem z dnia 16 .08. br. obszernie wyjaśnił staroście koneckiemu kwestie prawne, z których 

wynika, że obowiązek usunięcia przedmiotowych odpadów ciąży na staroście, ponieważ 

kwestia usunięcia odpadów jest wynikiem cofnięcia przez Starostę zezwolenia na ich zbieranie, 

o czym mówi artykuł 47 ustawy o odpadach. Ponadto zgodnie z postanowieniem NSA z dnia 

19 stycznia 2014 roku sygnatura akt. II OW 134/13 okolicznością bezsporną jest, 
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że w przypadku wydania decyzji o cofnięciu zezwolenia na gromadzenia odpadów, posiadacz 

odpadów jest zobowiązany do ich usunięcia na własny koszt, obowiązek ich usunięcia powstaje 

z mocy samego prawa. W takiej sytuacji brak jest podstaw prawnych do wydawania odrębnej 

decyzji nakazującej usunięcie odpadów, albowiem obowiązek ich usunięcia wynika z mocy 

samego prawa i podlega wykonaniu na podstawie ustawy o postępowaniu egzekucyjnym 

w administracji. Stosownie do artykułu 5 paragraf 1 punkt 2 wyżej wymienionej ustawy 

organem tym jest organ bezpośrednio zainteresowany w wykonaniu przez zobowiązanego 

obowiązku. Niewątpliwie organem pierwszej instancji bezpośrednio zainteresowanym 

w wykonaniu przez zobowiązanego obowiązku usunięcia odpadów jak i powołanym 

do czuwania nad wykonaniem obowiązku jest organ administracji właściwy w sprawie 

cofnięcia zezwolenia na prowadzenie działalności w przedmiocie zbierania odpadów jest 

niewątpliwie starosta, artykuł 30 ust.7 w związku artykuł 3 ust. 2 punkt 18 ustawy o odpadach. 

To zaś prowadzi do wniosku, że organem właściwym do prowadzenia postępowania 

egzekucyjnego przedmiotem, którego jest obowiązek wynikający bezpośrednio z przepisów 

prawa jest starosta. Dodatkowo należy zauważyć że w związku z tym iż przedmiotowe odpady 

są niebezpieczne WIOŚ w Kielcach dwukrotnie zwrócił się do starosty koneckiego o podjęcie 

działań w trybie artykułu 26a który jest stosowany w przypadku konieczności bezzwłocznego 

usunięcia odpadów stwarzających zagrożenie dla zdrowia i życia ludzi. Pomimo wszystkich 

podejmowanych przez tutejszy organ działań, jak również wniosków kierowanych do WIOŚ 

w Kielcach, starosta konecki do chwili obecnej nie usunął przedmiotowych odpadów i nie 

wykazuje chęci jego usunięcia przerzucając odpowiedzialność na burmistrza, nie podając przy 

tym żadnych podstaw prawnych ani żadnego uzasadnienia swoich decyzji. W załączeniu 

przesyłamy pismo z WIOŚ z informacją z ostatniej kontroli podsumowaniem wszystkich 

działań w sprawie przedmiotowych odpadów oraz ostatnią korespondencję ze starostą 

koneckim pismo z dnia 9 września br. 15 września oraz tutejszego organu z dnia 16 sierpnia 

i 17 sierpnia. Prosimy o podjęcie stosownych działań wobec Starostwa Powiatowego 

w Końskich celem wyegzekwowania wykonania ustawowego obowiązku usunięcia 

przedmiotowych odpadów, ponieważ dalsze ich pozostawanie może być tragiczne w skutkach 

dla zdrowia i życia naszych mieszkańców i środowiska zwłaszcza, że odpady znajdują 

się w bliskim sąsiedztwie ze szkołą, domem dziecka i osiedlem mieszkaniowym. Panu 

Burmistrz o odczytaniu pismo poinformowała, że na stornie zostało umieszczonych 

kilkadziesiąt pism, które kierowane były do różnych instytucji. Dodała, że gmina zdaje sobie 

sprawę o niebezpieczeństwie. Ponownie poinformowała, że organem zgodnie z artykułem 26a 

ustawy o odpadach, niezwłocznie odpady powinno usunąć Starostwo Powiatowe, które wydało 

decyzję i cofnęło w związku z tym musi usunąć zgodnie z przepisami. Powiedziała, że gmina 

może pisać, prosić, żądać. Po raz kolejny powiedziała, że w momencie pojawienia się potrzeby 

Pani Burmistrz wraz ze Starostą, Panem przewodniczącym i innymi zainteresowanymi wybiorą 

się do innych instytucji w celu pozyskania środków zewnętrznych. Po raz kolejny powiedziała, 

że zadanie to należy do starostwa i ma nadzieję, że taki wniosek złożyło dotyczący pozyskania 

środków zewnętrznych na ten cel.  

Starosta Pan Wiesław Skowron odniósł się do słów Radnego Edwarda Mazura. Powiedział, 

że w sprawie odpadów obowiązują przepisy oraz prawo częściowo przytoczone przez Panią 

Burmistrz. Powiedział, że postępowanie starostwa jest zgodne z prawem. Odniósł, 

się do przytoczonego pisma z WIOŚ stwierdzając, że stosują oni spychologię odsuwają 

problem od siebie. W ocenie starostwa, prawników odpady na które wydało starostwo 

zezwolenie usunie. Odpady zawarte w zezwoleniu były szczegółowo wymienione według 

kodów. Wyjaśnił, iż każdy odpad posiada swoje oznaczenie kodowe. Nadmienił, 
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że w zezwoleniu dla firmy, która odpady złożyła zostały ujęte wszystkie odpady jakie tam 

mogą być złożone. Posiadacz odpadów powinien zgromadzić odpady te na które dostał 

od Starostwa zezwolenie. Poinformował, że odpady wprowadzone do magazynu spółki 

zarządzanego przez Syndyka jest problemem poza starostwem. Wyjaśnił, iż syndyk zawarł 

umowę z posiadaczem odpadów, który dostawał 8 tys. zł miesięcznie za przechowywanie 

odpadów bez ich sprawdzenia. Zostało dopuszczone do zdeponowania odpadów 

i niebezpieczne odpady zostały przykryte bezpiecznymi. Właściciel odpadów popełnił 

przestępstwo i według oceny starostwa tego samego dopuścił się syndyk, który wprowadził 

te odpady do hali. Powiedział, że starostwo skierowało sprawę do prokuratury przeciwko 

Syndykowi. Dodał, że jest to końcówka postępowania. Wyjaśnił, iż prokuratura umorzyła 

postępowanie stwierdzając w uzasadnieniu, że syndyk już rozwiązał umowę z posiadaczem. 

Nadmienił, iż odwołano się do sądu, który z kolejno uzasadnił, że starostwo nie wnosi nic 

nowego oprócz tego co zostało zawarte w piśmie skierowanym do prokuratury i odmówił 

nakazu. Ponownie powiedział, że starostwo usunie odpady te na które wydał zezwolenie 

natomiast niebezpieczne odpady nie należą do starostwa. Odniósł się do cytowanego przepisu 

przez Panią Burmistrz poprosił, aby do sprawy podchodzili w sposób normalny nie obciążając 

się wzajemnie ponieważ to do niczego nie prowadzi. Powiedział, że starostwo nie może łamać 

prawa dodał, iż prokuratura zamiast zająć się posiadaczem odpadów, syndykiem oraz innych 

osób zajmuje się Starostwem i osobą pana wicestarosty. Powiedział, że w momencie usunięcia 

odpadów nie należących do powiatu ponosząc przy tym koszty może za ten czyn odpowiadać. 

Po raz kolejny powiedział, że podtrzymuje stanowisko, iż odpady bezpieczne zostaną usunięte 

natomiast niebezpieczne odpady nie należą do starostwa. Dodał, że w interpretacji starostwa na 

chwilę obecną WIOŚ w Kielcach nie ma racji prowadzi spychotechnikę i według prawników 

starostwa usunięcie odpadów niebezpiecznych i cysterny, która stoi z niebezpiecznym płynem 

należy do pani burmistrz. Uzasadniając powiedział, że starostwo na początku starał się usunąć 

wszystkie odpady. Dodał, że wystąpili do Pana premiera Mateusza Morawieckiego 20 września 

2019 roku o pomoc finansową w usunięciu wszystkich odpadów wraz z tymi niebezpiecznych. 

W odpowiedzi uzyskali, iż odpowiedź została skierowana do właściwego ministra w celu 

zajęcia się sprawą. Wyjaśnił, że wystąpili do wszystkich posłów o pomoc w usunięciu 

wszystkich odpadów. Dodał, że w Polsce istnieją trzy firmy, które tym się trudnią. Powiedział, 

iż w momencie kiedy prosili o pomoc posłów i pana premiera koszt usunięcia wyniósł by ok. 

10 milionów zł. Starostwa nie było na to stać. Dodał, iż był przypadek kiedy pan premier 

Mateusz Morawicki sfinansował dużo większego składowiska odpadów. Poinformował, 

że wystąpili również do Pana Mariusza Goska 6 maja 2020 roku o uzyskując odpowiedź, 

iż sprawę kieruje do ministra właściwego. W piśmie od ministra zawarta była informacja, 

aby starostwo zaciągnęło pożyczkę. Dodał, iż na tamten czas brakowało kilka milionów 

na wynagrodzenia dla nauczycieli. Na chwilę obecną nikt nie udzielił wsparcia. Powiedział, 

iż wystąpili do prokuratury kilkanaście razy. Prokuratura posiada komplet dokumentów 

oraz raz na dwa tygodnie dosyłania kolejnych. Prowadzi swój nadzór i postępowanie 

prokuratorskie. Poinformował, iż w 2022 roku kontrola z Najwyższej Izby Kontroli spędziła 

w starostwie 3 miesiące w sprawie odpadów. Dodał, iż mieli zastrzeżenia do WIOŚ w Kielcach, 

że nie prawidłowo działają popełniając błędy zgodnie z protokołem do starostwa nie ma 

żadnych zastrzeżeń. Powiedział, ze w ubiegłym roku lub dwa lata temu zmieniło się prawo 

dotyczące składowisk. Dodał, że składowisko liczące ponad 3000 ton nie należy do Powiatu, 

lecz do marszałka województwa. Wyjaśnił, że według starostwa w hali znajduje się ponad  5000 

metrów sześciennych odpadów oraz cysterna o pojemności 15 000 litrów stanowi do tego, 

aby za odpady znajdujące się w Stąporkowie zmiany prawa odpowiada Marszałek. Dodał, 
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iż podtrzymują stanowisko, aby zajął się tym marszałek i takie stanowisko zostało przesłane 

do WIOŚ w Kielcach, prokuratury oraz wojewody. Powiedział, iż w ubiegłym roku taką samą 

sytuację powiat procedował z Fałkowem, ponieważ również obciążano starostwo, lecz zostało 

tam przekroczone  3 000 ton na składowisku. Decyzją sądu iż za to odpowiada Marszałek. 

Powiedział, że starostwo wraz z Panią Burmistrz będą zwolnieni z tego obowiązku. Ponownie 

powiedział, iż według własnej interpretacji starostwo jest zwolnione z obowiązku usunięcia 

niebezpiecznych odpadów. Dodał, że odpady na które wydali zezwolenie zostaną przez nich 

usunięte. Dodał, iż czkają na odpowiedź jak WIOŚ zareaguje do Marszałka. Jeżeli będzie 

decyzja organów właściwych, że jednak starostwo ma usunąć odpady to będzie musiał 

wstrzymać naprawę dróg oraz wszystkich rzeczy i usunąć odpady. Dodał, iż właściwymi 

organami są sądy. Ponownie powiedział, iż WIOŚ według raportu NIK najbardziej zaniedbują 

tą sprawę. Dodał, iż posiada protokół z Najwyższej Izby Kontroli. Posiadają dokumenty 

od 2019 począwszy od pisma do Pana Premiera. Dodał, że nikt nie może zarzucić starostwu 

że są bierni w tej sprawie. Dodał, że przez 4 lata posiadają dużą ilość dokumentów 

w tej sprawie.  

Pani Burmistrz Dorota Łukomska odniosła się do sytuacji niebezpiecznych odpadów przy 

ulicy Staszica. Wyjaśniła, że nie ma żadnego paragrafu, przepisu mówiącego, że to gmina 

ma usunąć odpady.  

Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, iż są takie przepisy. 

Pani Burmistrz Dorota Łukomska poprosiła o przywołanie takich przepisów bo do tej pory 

nie przysłali odpowiedzi. Powiedziała, iż za poprzedniego starosty pracownik wydał decyzję 

i pozwolenie na prowadzenie działalności na omawianym terenie i w między czasie decyzja 

ta została cofnięta. Odpady znajdujące się na terenie którym zostało wydane pozwolenie trzeba 

usunąć Wyraziła swoje zdanie iż decyzja została cofnięta z powodu, iż znajdowało 

się tam coś co nie powinno. Ponownie powiedziała, iż jest to odpowiedzialność starostwa. 

Odniosła się do wykonania obowiązku usunięcia odpadów znajdujących się poza terenem 

na którym Starostwo wydało zgodę. Dodała, że gmina doprowadziła to tego, iż odpady 

te już się tam nie znajdują. Wyjaśniła iż zachowali się właściwie i to co do gminy należało 

zostało wykonane. Po raz kolejny powiedziała, że odpady z terenu na którym nie było 

pozwolenia zostały usunięte. Powiedziała, iż w obecnej  chwili pani Burmistrz wraz 

ze wszystkimi Radnymi napisać kolejną petycję do różnych instytucji z prośbą o podjęcie 

szybszej reakcji. Poinformowała, że prowadzenie propagandy oraz ściąganie telewizji 

i opowiadanie nieprawdy nic nie zmieni. Nadmieniła, że burmistrza nie interesują sprawy 

dotyczące ukarania osoby choć wierzy w sprawiedliwość. Dodała, iż chce dla społeczeństwa 

poczucia bezpieczeństwa. Dodała, że to gmina ściąga kontrole aby trzymały nad tym piecze 

na jakim etapie jest i co się z nimi dzieje. Pani burmistrz powiedziała, że wielokrotnie prosiła 

i prosi o to aby ktoś zajął się tym problemem i usunął niebezpieczne odpady. Dodała, 

iż podobna sytuacja miała miejsce w Zielonej Górze, gdzie szybko znalazły się środki 

zewnętrzne i podpisane odpowiednie umowy   

Starosta Pan Wiesław Skowron odpowiadając na postawione ostatnie pytanie pani burmistrz 

powiedział, że usunęli odpady te na które wydali zezwolenie  

Pani Burmistrz Dorota Łukomska powiedziała, ze znalazły się środki zewnętrzne 

i ma nadzieję, że w tym przypadku również się znajdą. Powiedziała, ze nie chce przerzucać 

odpowiedniości. Dodała, że jest to ogromny problem, który ktoś sprowadził do gminy 

Stąporków i powinni dostać na to zewnętrzne wsparcie. Zadeklarowała interwencję 

w tej sprawie.   
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Starosta Pan Wiesław Skowron powiedział, że w tej sprawie skarżony jest syndyk który 

ponosi 75% winy i prokuratura wobec niego umarza postępowanie. 

Radny Edward Mazur  zwrócił się do pana starosty powiedział, że nie osądza ani pana starosty 

ani Pani Burmistrz chce, aby problem ten zniknął, aby mieszkańcy oraz inni żyli spokojnie. 

Odniósł się do słów Pani Burmistrz, iż ktoś się promował z powodu przyjazdu telewizji 

i pokazał miejsce składowania odpadów. Wyjaśniła, iż jest to pokazanie problemu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zakończył dyskusję . 

Ad. pkt. 6. Przyjęcie Informacji na temat stanu przygotowań placówek oświatowych 

do nowego roku szkolnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zwrócił się do Radnych z zapytaniem 

o to czy wszyscy zapoznali się z protokołem posiedzenia Komisji Spraw Społecznych, który 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W związku z brakiem uwag do protokołu przewodniczący poddał pod głosowanie 

„Informację na temat stanu przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego”. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła „Informację 

na temat stanu przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego”, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7. Przyjęcie Informacji o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zwrócił się do Radnych z zapytaniem 

o to czy wszyscy zapoznali się z protokołem posiedzenia Komisji Spraw Społecznych, który 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W związku z brakiem dalszych uwag do protokołu przewodniczący poddał pod głosowanie 

„Informację o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży”. Rada Miejska w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła „Informację o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży”, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część 

Ad. pkt. 8. Przyjęcie Informacji o stanie i strukturze bezrobocia na terenie miasta i gminy 

Stąporków za 8 m-cy 2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej podziękował za obecność Pani Annie 

Polak Zastępcy Kierownika. Poinformował, że radni są w posiadaniu informacji o stanie 

i strukturze bezrobocia na terenie miasta i gminy Stąporków za 8 m-cy 2023 r. 

W związku z brakiem dalszych uwag do informacji przewodniczący poddał informację pod 

głosowanie  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła „Informację o stanie 

i strukturze bezrobocia na terenie miasta i gminy Stąporków za 8 m-cy 2023 r.”, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 8 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część 

Ad. pkt. 9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, iż wszystkie projekty 

uchwał pozytywnie zaopiniowane co do zgodności z prawem zostały szczegółowo omówione 

na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Miejskiej i ponieważ Radni mają je przed sobą, 

nie zachodzi potrzeba ich odczytania. 
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Ad. pkt. 13 ppkt. a) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2023-2026. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, iż do przedmiotowego 

projektu uchwały została złożona autopoprawka, która była tematem dyskusji na wspólnym 

posiedzeniu komisji Rady Miejskiej, 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 7 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” –1 głos 

podjęła Uchwałę Nr LXXXI/545/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stąporków na lata 2023-2026, która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 8 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. b) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków 

na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, iż do przedmiotowego 

projektu uchwały zostały złożone autopoprawki, które były tematem dyskusji na wspólnym 

posiedzeniu komisji Rady Miejskiej, 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 7 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” –1 głos 

podjęła Uchwałę Nr LXXXI/546/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków 

na 2023 rok, która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 8 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Rady Edward Mazur poprosił o ogłoszenie przerwy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej po przychyleniu się do prośby, ogłosił 

3 minutową przerwę. 

Obrady wznowiono od punktu 13 ppkt. c. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

iż w obradach bierze udział 10 Radnych. 

Ad. pkt. 13 ppkt. c) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/529/2023 

Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 27 czerwca 2023 r., w sprawie uchwalenia 

„Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Stąporków 

na lata 2023-2028”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXI/547/2023 w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/529/2023 Rady Miejskiej 

w Stąporkowie z dnia 27 czerwca 2023 r., w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu 
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gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Stąporków na lata 2023-2028”, 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. d) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

użytkowania wieczystego przysługującego Gminie Stąporków do nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa, położonej w obrębie 0002 Stąporków – miasto. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 0 głosów 

„przeciw” – 9 głosów 

„wstrzymało się” –1 głos 

odrzuciła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego przysługującego Gminie Stąporków do nieruchomości stanowiącej własność 

Skarbu Państwa, położonej w obrębie 0002 Stąporków – miasto. 

W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. e) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0017 Kozia 

Wola. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 7 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” –3 głosy 

podjęła Uchwałę Nr LXXXI/548/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0017 Kozia 

Wola ,która stanowi integralną część protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. f) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0034 

Włochów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXI/549/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
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własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0034 Włochów, która stanowi integralną 

część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. g) Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 752/3, położonej w obrębie 

0017 Kozia Wola, stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Poinformował, iż okres 

wydzierżawienia wynosi 3 lata. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 8 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” –2 głosy 

podjęła Uchwałę Nr LXXXI/550/2023 w sprawie wydzierżawienia części nieruchomości 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 752/3, położonej w obrębie 

0017 Kozia Wola, stanowiącej własność Gminy Stąporków, która stanowi integralną część 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. h) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 

komunalizacji na rzecz Gminy Stąporków nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 

Państwa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXI/551/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze komunalizacji 

na rzecz Gminy Stąporków nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. i) Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji 

nowych przystanków komunikacyjnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXI/552/2023 w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
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Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. j) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty 

wierzytelności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie 

przypadających od najemcy lokalu komunalnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXI/553/2023 w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty wierzytelności 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie przypadających 

od najemcy lokalu komunalnego, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. k) Projekt uchwały w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej 

dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXI/554/2023 w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2023 r, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. l) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0002 

Stąporków – miasto. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „przeciw” odrzuciła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stąporków, położonej w obrębie 0002 Stąporków – miasto 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. m) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0002 

Stąporków – miasto. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
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W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 10 głosami „przeciw” odrzuciła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stąporków, położonej w obrębie 0002 Stąporków – miasto 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 13 ppkt. n) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0025 

Niekłań Wielki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 0 głosów 

„przeciw” – 8 głosów 

„wstrzymało się” –2 głosy 

Odrzuciła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0025 Niekłań Wielki. 

W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 10. Sprawy różne. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Edward Mazur zwrócił się z prośba o poproszenie Pana Skarbnika na posiedzenie 

sesji. Powiedział, iż z racji nieobecności Radnego Łukasza Świerczyńskiego poruszył temat 

zajadu z ul. Konopnickiej na nowopowstałą drogę przy blokach ponieważ został źle zrobiony. 

Poprosił o poprawienie. Zwrócił się do pana skarbnika. Powiedział, iż pan skarbnik na sesji 

absolutoryjnej iż było zadanie pytanie przez Radnego Macieja Pokusę i potwierdzone przez 

pana przewodniczącego dotyczące otrzymane fundusze z środków zewnętrznych w 2022 rok 

oraz podania inwestycji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zwrócił się do pracownika obsługującego 

Biuro Rady o sporządzenie pisma skierowanego do Pana Skarbnika w kwestii pozyskanych 

środków zewnętrznych w 2022 roku. 

Radny Tomasz Kurcbart zwrócił się z zapytaniem do pani zastępcy Burmistrza. 

Poinformował, iż on wraz z radnymi Mazur, Wiśniewski i Zieliński złożyli pismo skierowane 

do pana sekretarza odnośnie zanieczyszczenia wody w wodociągach, która była brudna 

przybiera kolor rudy, kawowy. Pan Radny Odczytał odpowiedź została jaką uzyskali radni, 

a zarazem podpisaną przez Panią Wiceburmistrz. W związku z wyjaśnieniem przyczyny 

brudnej wody z sieci wodociągowej w Stąporkowie oraz jej zdatności do spożycia zawiadamia, 

iż odpowiedź w tej sprawie została publicznie udostępniona na stronie internetowej 

www.staporkow.pl oraz w mediach społecznościowych na profilu Facebook Pani Burmistrz 

Doroty Łukomskiej. Wyjaśnił, iż Radny Kamil Zieliński oraz Zbigniew Wiśniewski 

nie posiadają profilu społecznościowego. Poprosili o wyjaśnienie pisemne dotyczące stanu 

wody, a w rezultacie zostali odesłani na strony internetowe. Zwrócił się jednocześnie z prośba 

o zwracanie uwagi na poprawność nazwisk.  

http://www.staporkow.pl/
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Zastępca burmistrza pani Monika Głazowska-Pawłowska powiedziała, że odpowiedź 

została udzielona w ten sposób, gdyż uznała, że powinna ona być publicznie udostępniona. 

Wyjaśniła, iż informacja nie została tylko i wyłącznie zamieszczona na portalu 

społecznościowym, lecz, również na stronie www tj. oficjalnej stornie gminy Staporkow. 

Nadmieniła, że jeżeli grup radnych składająca dokument pragnie aby odwiedź taka została 

sporządzona na piśmie zostanie to uczynione. 

Radny Edward Mazur odniósł się do wypowiedzi pani Wiceburmistrz. Powiedział, iż Radni 

reprezentują pewną grupę ludzi, która zwróciła się do radnych z powodu zanieczyszczonej 

wody. Zapytał czy radni powinni udzielić odpowiedzieć iż w celu uzyskania odpowiedzi 

powinni wejść na portal społecznościowy lub stronę www Stąporkowa. Dodał, iż zostali 

zlekceważeni. Zwrócił się z prośbą, aby pisma były sporządzane tak jak przystało na urząd.  

Zastępca Burmistrza powiedziała, że Radni reprezentują grupę ludzi, a Pani Burmistrz 

reprezentuje całą gminę 

Radny Edward Mazur nie zgodził się z wypowiedzią swojej przedmówczyni. Powiedział, 

iż powinni dostać odpowiedź wiążąca do złożonego pisma przez Radnych. Takiej odpowiedzi 

nie uzyskali, lecz zostali odesłani na portal społecznościowy lub inne strony. Dodał, 

iż nie wszyscy posiadają dostęp do Internetu i nie każdy czyta informacje zamieszczone 

w sieci. Dodał, iż na ul. Piłsudskiego zostały przekroczone pewne normy jakości wody. 

Nadmienił, iż w przeprowadzonej rozmowie z mieszkańcem ul. Piłsudskiego wynika, iż została 

wzięta trzecia próba do badań. Zapytał o to co ma odpowiedzieć temu panu. Poinformował, 

iż ta sama osoba zwróciła się w sprawie czyli złej jakości wody do radnych, aby zajęli 

odpowiednie stanowisko w tej sprawie. W związku z tym poprosił odpowiednie traktowanie 

Radnych i mieszkańców dotyczącej omawianego problemu. W dalszej części wypowiedzi 

poinformował, że w dniu 28 września przy boisku nr 2 dzieci które po godz. 16 grały w piłkę 

nie zostały wpuszczone do łazienki informując iż mogą załatwić się na zewnątrz. W sytuacji 

kiedy boisko jest czynne i zarazem korzystają z niego dzieci to takie potraktowanie dzieci 

i rodziców nie powinno mieć miejsca. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej dopytał o to czy informacja w sprawie 

zamkniętych łazienek jest sprawdzona.  

Radny Edward Mazur powiedział, iż informacja została uzyskana od Pani która nie mogła 

być obecna na sesji z prośbą o przekazanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zwrócił się do Pani Wiceburmistrz 

o zweryfikowanie tejże informacji pani dyrektor, czy w godzinach 16 nie można korzystać 

z łazienki oraz czy jest to zawarte w regulaminie i taka informacja wpłynęła do Rady.  

Wiceprzewodniczący Krzysztof Chrzan wypowiedział się w imieniu sołtysów, 

aby zorganizować spotkanie lub zaprosić na obrady sesji koła myśliwskie ze względu 

na powiększający się problem zwiany z dzikami. Dodał, iż wielu mieszkańców ma pretensje 

do Radnych, że w tym temacie nic nie działają. Poprosił w porozumieniu z Panią Burmistrz 

oraz z Panem o zorganizowanie takiego spotkania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odpowiadając powiedział, 

iż są to niezależne koło. Dodał, iż przeprowadzał rozmowy z wydziałem Ochrony Środowiska 

i Urząd wysyła pisma na które nie uzyskuje jakiejkolwiek odpowiedzi. Można zwrócić 

się z prośbą. W dalszej części wypowiedzi poruszył temat targowicy przy ul. 1-go Maja. Osoby 

tam handlujące zwróciły uwagę do Pana Przewodniczącego, że wjazd od tejże ulicy jest 

niebezpieczny, zrobiła się wnęka samochody osób handlujących oraz mieszkańcy mają 

problem z wyjazdem. Osoby te poprosiły aby na wysokości wjazdu, aby poprawić. Poprosił 

panią Wiceburmistrz o załatwienie zaistniałego problemu. Dodał, iż gmina pobiera pieniądze 

za targowisko, także we współpracy z powiatem uda się to naprawić 

Pani Katarzyna Szałach mieszkanka gminy powiedziała, że przy szkolę nr 2 w Stąporkowie 

po godzinie 16 odbywają się treningi w piłkę nożną dzieci. Poinformowała, iż od 27 września 
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br. nie mają możliwości skorzystania z szatni oraz korzystania z toalet. Rodzicom została 

udzielna informacja od pani obsługującej szkołę, że dzieci mają wypróżniać się na trawnik. 

Dodała, że taka sytuacja w dzisiejszych czasach nie powinna mieć miejsca. Zwróciła 

się do Radnych o interwencję w tej sprawie. Poinformowała, że jej jak i rodziców 

tam przebywających wzburzenie było ogromne.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zwrócił się do Pani Katarzyny 

z informację, iż temat ten został przed chwilą poruszony. Dodał, iż zdarzenie zostało 

przekazane do wyjaśnienia Pani Wiceburmistrz oraz poproszono o dostarczenie informacji 

Radzie jak to w rzeczywistości wygląda. Nadmienił, że w momencie kiedy regulamin zawiera 

taką treść Radni będą interweniować. Powiedział, że skoro są łazienki to zasadnie jest z nich 

korzystanie. Dodał, że są boiska, które nie mają łazienek i niestety korzystający muszą sobie 

dawać radę.  

Pani Katarzyna Szałach mieszkanka gminy powiedziała, iż dzieci jeżdżą na turnieje 

w strojach zasponsorowanych prze panią Burmistrz Dorotę Łukomską. Dodała, iż dzieci 

promują gminę na zewnątrz w turniejach w powiecie oraz w województwie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej w odpowiedzi do swojej przedmówczyni 

powiedział, iż obecna rada od kilku kadencji dba o oświatę oraz o sport szczególnie młodzieży. 

Wyraził swoje zdanie iż dziwi go taje podejście, że łazienki są, a mimo to dzieci muszą 

przebierać się gdzie indziej. Zgodził się z Panią Szałach, że turnieje są promocją gminy. 

Poruszył temat regulaminu hali. Powiedział, że w momencie zawartej takiej informacji zostaną 

przeprowadzone rozmowy z Radą, a w sytuacji, kiedy doszło do zaniedbania przez pracownika 

Radni pozostawią zdarzenie to do wyjaśnień Pani Burmistrz lub Dyrektorowi. Zapytał 

czy sytuacja ta miała miejsce jednorazowo czy już wcześniej dochodziło do takiego zdarzenia. 

Objaśnił, iż ma nadzieję że wyjaśnienie będzie takie, że był remont. Była to incydentalna 

sytuacja, a jeżeli nie jest to wielce naganne  

Pani Katarzyna Szałach mieszkanka gminy powiedziała, że do takich sytuacji wcześniej 

nie dochodziło. Dodała, iż zdarzenie te nie powinno mieć miejsca i hala będzie udostępniona 

małym piłkarzom.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, iż wcześniej na hali odbywał 

się remont obecnie nic nie jest planowane. Poinformował, iż Komisja Spraw Społecznych 

odbyła wizytację szkoły. Dodał, iż problem z dachem na hali był, została wykonana ekspertyza 

z której wynika, że można z jej korzystać. Nadmienił, iż Rada jak i Pani Burmistrz są od tego 

aby interweniować.  

Radny Tomasz Kurcbart w kwestii dopełnienia wypowiedzi Pani Katarzyny powiedział, 

że wielokrotnie pojawiał się problem z wejściem i skorzystaniem z łazienki. Pan Radny 

osobiście był w dniu 28 września na boisku i było wszystko otwarte, można było wejść. Wyraził 

swoje zdziwienie, iż dzieciom nie pozwolono wejść. Dodał, że sytuacja ta musi zostać 

wyjaśniona. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej dopytał panią Katarzynę czy sytuacja miała 

miejsce w dniu 28 września po godz. 16. 

Pani Katarzyna Szałach mieszkanka gminy potwierdziła. Dodała, że jej dziecko przebierało 

się w samochodzie na parkingu. 

Skarbnik Gminy skierował się do Pana Radnego Edwarda Mazura w kwestii doprecyzowania 

prośby o sporządzenie informacji dotyczących otrzymanych funduszy z środków zewnętrznych 

w 2022 rok. 

Radny Edward Mazur wyjaśnił.  

Ad. pkt. 11. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknął obrady 

LXXXI sesji Rady Miejskiej dziękując wszystkim za przybycie na posiedzenie.  
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Protokołowała:                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

Małgorzata Zawada                                                                          Jacek Kołodziej  

 


